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Gmina Zaniemyśl Sesja Rady Gminy 

RO.0002.4.2022 

 Protokół  

 XLIV Sesja Rady Gminy w dniu 30 maja 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 30 maja 2022 r. o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 18:36 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Zbigniew Łyszczarz 

8. Michał Maliński 

9. Michał Marciniak 

10. Ewaryst Pankowski 

11. Marek Stroiwąs 

12. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni:  

1. Kamila Kołacka 

2. Paweł Kurpik 

3. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Danuta Sobkowiak, Sekretarz Gminy 
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4. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

5. Kinga Boguła, Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

7. Edyta Jankowska, Dyrektor CUW Zaniemyśl 

8. Anna Zimmer, Kierownik OPS Zaniemyśl 

9. Katarzyna Kicinska-Pajchrowska, Dyrektor GOK Zaniemyśl 

10.Przemysław Łukaszyk, Prezes ZGK sp. z o.o. Zaniemyśl 

11.Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Dzień dobry Państwu, otwieram 44 sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl, na samym wstępie bardzo serdecznie witam Państwa Radnych, Panie i Panów 

Radnych, witam Panią Wójt Gminy Zaniemyśl Panią Justynę Dąbrowską, witam Radcę Prawnego 

Gminy Panią Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, nie widzę jeszcze Pani Skarbnik ale pewnie 

dojdzie, witam Państwa Sołtysów, Panie i Panów Sołtysów, witam kierowników Referatów Gminy, 

witam Panią dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Panią Katarzynę Kicinską-Pajchrowską, witam 

także naszą Radną Powiatową Panią Małgorzatę Fertała, witam wszystkich mieszkańców 

obserwujących naszą transmisję w Internecie 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie quorum Radnych.  

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej.  

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/110/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 

października 2019 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych w 

Zaniemyślu;  

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022;  

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl;  

4) w sprawie określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Zaniemyśl na rzecz 

obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa;  
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5) w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu do 

prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach 

świadczenia pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym;  

6) w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/99/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 30 września 

2019 r. w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym;  

7) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach 

geodezyjnych Łękno, Zaniemyśl, Zwola i Luboniec, gmina Zaniemyśl;  

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w miejscowości Zaniemyśl, przy ulicy Czarneckiej, 

obręb geodezyjny Zaniemyśl, gmina Zaniemyśl;  

9) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę 

Zaniemyśl; 

10) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę 

Zaniemyśl; 

11) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, niestanowiącego odrębnego 

przedmiotu własności, zlokalizowanego w budynku garażowym, będący częścią 

składową nieruchomości w własności Gminy Zaniemyśl;  

12) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/304/2022 Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy.  

7. Wolne głosy i wnioski.  

8. Zamknięcie sesji.  

czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad, czy ktoś chciałby wnieść uwagi, bardzo proszę 

Radną Katarzynę Gomułkiewicz 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, chciałam zgłosić wniosek i poprosić o wycofanie z 

porządku obrad uchwał pod numerem 9 i 10, w sprawie nabycia przez gminę dwóch 

nieruchomości ponieważ uważam, że te uchwały są, trafiły na sesję przedwcześnie, one były 

dwukrotnie omawiane na komisjach wspólnych i dwa razy stanowisko Rady było takie same, 

nawet za bardzo ja nie uczestniczyłam w tych dyskusjach ale zapamiętałam argumenty, które były 

przytaczane, takie drogi wewnętrzne na obszarach zabudowanych jak najbardziej powinny trafiać 
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do zasobu nieruchomości Gminy ale w tych dwóch przypadkach wydaje się to jeszcze 

przedwczesne, na ulicy Miętowej w Lubonieczku wygląda tak, że jest tam wydzielonych 16 działek, 

z czego jedna jest ogrodzona tymczasowym płotem z siatki leśnej, na drugiej są fundamenty i taki 

blaszak, tymczasowy garaż, natomiast pozostałe 14 działek to jest tak jak w tej piosence „pole, 

pole, łyse pole”, tam nie ma nic, jeżeli, kiedy patrzymy na Geoportal na warstwę uzbrojenia terenu 

to widać, że w tym pasie przyszłej drogi nie ma jeszcze żadnych mediów, na ulicy Przylesie w 

Zaniemyślu, czyli uchwała z 10 punktu, no ten stan zaawansowania prac budowlanych jest trochę 

dalszy, tam jest tych działek osiem albo dziewięć, w zależności czy ta ostatnia pod lasem też jest 

przeznaczona do zabudowy, w każdym razie na czterech stoją domy, media owszem są, te domy są 

niezabudowane ale sama droga, zjazd z ulicy Raczyńskiego czyli z szosy Zaniemyśl-Majdany jest 

zagrodzona taką samą siatką leśną co nam sugeruje, że to ciągle jeszcze jest plac budowy, a nie 

droga wewnętrzna i dlatego ponieważ uważam, że takie drogi powinny trafiać do zasobu 

gminnego, uważam, że powinniśmy do tych uchwał wrócić dopiero wtedy kiedy zarówno te drogi 

jak i sąsiedztwo będzie już bardziej przypominało teren zamieszkany, a nie pole czy, czy plac 

budowy, bo głosując dzisiaj pamiętając co było mówione na komisji wspólnej mogłoby się zdarzyć 

tak, że te uchwały będą odrzucone i w ten sposób wylejemy dziecko z kąpielą tak, że wniosek a 

właściwie dwa wnioski o wycofanie uchwały nr 9, ona dotyczy drogi w Lubonieczku i numer 10 

Przylesie w Zaniemyślu, wrócimy do nich mam nadzieję w odpowiednim czasie w przypadku 

Przylesia to pewnie będzie za parę miesięcy ale w przypadku Miętowej to czas pokaże kiedy 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś ma jakieś 

propozycje zmiany, nie widzę, w takim razie będziemy musieli to przegłosować, każdą, każdy 

projekt uchwały oddzielnie, w tej chwili przystąpimy do głosowania podpunktu dziewiątego, w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez gminę Zaniemyśl 

Radny Michał Marciniak, czyli teraz głosujemy za tym kto jest za tą propozycją 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, tak oczywiście, za wycofaniem, tak, bardzo proszę 

Pani Wójt 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ja tylko powiem dlaczego te uchwały trafiły, dlatego, że są wnioski 

właścicieli o nieodpłatne przekazanie tych gruntów do gminy Zaniemyśl 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Radna Katarzyna Gomułkiewicz złożyła propozycje 

o wycofanie i głosujemy nad wycofaniem  
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Głosowano w sprawie: 

zmiana porządku obrad wycofanie projektu nr 6.9.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Michał Marciniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alina Frąckowiak, Jolanta Jóźwiak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że projekt uchwały został wycofany z porządku obrad, poproszę o głosowanie nad 

drugim projektem czyli podpunkt dziesiąty, w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości przez gminę Zaniemyśl 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiana porządku obrad wycofanie projektu nr 6.10.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Michał Marciniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alina Frąckowiak, Jolanta Jóźwiak 

NIEOBECNI (3) 
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Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że projekt uchwały został wycofany z porządku obrad, pozwolę sobie teraz przeczytać 

porządek obrad w nowej wersji 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie quorum Radnych.  

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej.  

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/110/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 

października 2019 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych w 

Zaniemyślu;  

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022;  

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl;  

4) w sprawie określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Zaniemyśl na rzecz 

obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa;  

5) w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu do 

prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach 

świadczenia pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym;  

6) w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/99/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 30 września 

2019 r. w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym;  

7) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach 

geodezyjnych Łękno, Zaniemyśl, Zwola i Luboniec, gmina Zaniemyśl;  

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w miejscowości Zaniemyśl, przy ulicy Czarneckiej, 

obręb geodezyjny Zaniemyśl, gmina Zaniemyśl;  

9) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, niestanowiącego odrębnego 

przedmiotu własności, zlokalizowanego w budynku garażowym, będący częścią 

składową nieruchomości w własności Gminy Zaniemyśl;  
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10) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/304/2022 Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy.  

7. Wolne głosy i wnioski.  

8. Zamknięcie sesji.  

 

przedstawię Państwu teraz informację dotyczącą jawności posiedzeń transmisji i utrwalania obrad 

oraz ochrony danych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Zaniemyśl, zgodnie z 

artykułem 61 Konstytucji Rzeczpospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997 roku obywatel ma prawo 

do uzyskiwania informacji o działalności organów władzy publicznej oraz osób pełniących funkcję 

publiczne, prawo do uzyskiwania informacji obejmuje dostęp do dokumentów oraz wstęp na 

posiedzenia kolegialnych organów władzy publicznej pochodzących z powszechnych wyborów z 

możliwością rejestracji dźwięku lub obrazu, ustawa z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym stanowi, że działalność organów gminy jest jawna, ograniczenia jawności mogą wynikać 

wyłącznie z ustaw, jawność działania organów gminy obejmuje w szczególności prawo obywateli 

do uzyskiwania informacji, wstępu na sesję rady gminy i posiedzenia jej komisji, a także dostępu do 

dokumentów wynikających z wykonywania zadań publicznych w tym protokołów posiedzeń 

organów gminy i komisji rady gminy, zasady dostępu do dokumentów i korzystania w nich określa 

statut Gminy, dane osobowe w postaci wizerunku oraz barwy głosu i przekazanych przy jego 

użyciu danych są przetwarzane w celu realizacji obowiązku prawnego ciążącego na 

administratorze, na podstawie RODO, artykuł 6 ust. 1 litera 'c' wynikającego z artykułu 20 ust. 1 'b' 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, w związku z powyższym nie jest to 

wymagana zgoda na przetwarzanie danych, podanie danych osobowych jest dobrowolne np. 

obecność i zabranie głosu na sesji rady gminy, a nagrywanie sesji rady gminy nie ma wpływu na 

realizację prac związanych z uczestnictwem w sesji rady gminy na przykład możliwość zgłoszenia 

interpelacji na piśmie, w razie niezgodnego z prawem przetwarzania danych osobowych istnieje 

prawo wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych ulica Stawki 2, 00-193 

Warszawa, dane osobowe będą przechowywane przez okres wymagany do realizacji obowiązku 

ustawowego, a wskazany przez odrębne przepisy prawa odnoszące się do archiwizacji 

dokumentów w organach administracji publicznej, szczegółowe informacje dotyczące jawności 

posiedzeń transmisji, utrwalenia obrad oraz ochrony danych osób uczestniczących w obradach 

Rady Gminy Zaniemyśl i tu mamy podany link jeżeli ktoś by chciał możemy podać link do strony 

internetowej 
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przejdziemy teraz do punktu drugiego stwierdzenie quorum Radnych 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że na podstawie listy obecności, 

Radnych obecnych na sali, w obradach uczestniczy 12 Radnych co stanowi liczbę wystarczającą do 

podejmowania prawomocnych uchwał 

 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę Panią Wójt o zajęcia głosu 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

informacje rozpocznę od zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl, w okresie między sesjami wydałam 4 

zarządzenia zmieniające budżet na rok 2022, pierwsze z dnia 26 kwietnia, w którym dokonano 

przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami kwotę 619 zł i 20 gr, w ramach środków 

na promocję Gminy, kwotę 1700 zł na bieżące naprawy w świetlicach wiejskich i kwotę 6 tysięcy na 

bieżące utrzymanie placów zabaw, wprowadzono również po stronie dochodów i wydatków środki 

z funduszu pomocowego w wysokości 48 zł na zapewnienie posiłku dla dzieci i młodzieży i w 

wysokości 12500 zł realizacja świadczeń rodzinnych, dodatkowo Wojewoda Wielkopolski 

poinformował o zwiększeniach w planach dotacji celowej kwotę 335040 zł i 66 gr została 

przeznaczona na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz na pokrycie kosztów 

postępowania w sprawie jego zwrotu, kwotę 21100 zł na wypłatę świadczeń związanych z 

usuwaniem skutków klęsk żywiołowych i 35000 zł na finansowanie wypłat dodatków osłonowych 

oraz kosztów obsługi tego zadania realizowanego przez gminy w wysokości 2% łącznej kwoty 

dotacji wypłaconych w gminie, stosowne zapisy związane z wyżej wymienionymi dotacjami 

wprowadzono po stronie dochodów i wydatków, kolejne zarządzenie z dnia 9 maja, w którym 

dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami, zgodnie z potrzebami Oświaty 

przeniesiono między rozdziałami i paragrafami kwotę 8750 zł, dodatkowo Wojewoda Wielkopolski 

poinformował o zwiększeniach w planach dotacji celowej, kwotę 42180 zł na realizację ustawy z 

dnia 11 lutego 2016 roku o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci, stosowne zapisy związane z 

wyżej wymienioną dotacją wprowadzono po stronie dochodów i wydatków, wprowadzono 
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również po stronie dochodów i wydatków środki z funduszu pomocowego w wysokości 3244 zł i 35 

gr na nadanie numeru PESEL, w wysokości 6966 zł na nieodpłatne wykonanie fotografii, w 

wysokości 17092 zł na edukacje dzieci z Ukrainy, w wysokości 99330 zł na pobyt uchodźców z 

Ukrainy, polecenie Zarządu Powiatu Średzkiego na podstawie decyzji Wojewody Wielkopolskiego, 

w wysokości 6120 zł na wypłatę jednorazowego świadczenia pieniężnego w wysokości 300 zł na 

osobę, w wysokości 58 zł na zapewnienie posiłku dla dzieci i młodzieży i wysokości 15625 zł na 

realizację świadczeń rodzinnych, z dnia 11 maja 2022 roku, w którym wprowadzono po stronie 

dochodów i wydatków środki z funduszu pomocowego w wysokości 54696 zł na realizację 

świadczeń pieniężnych, artykuł 13 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, świadczenie pieniężne dla 

każdego podmiotu w szczególności osoby fizycznej prowadzącej gospodarstwo domowe, które 

zapewni na własny koszt zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom Ukrainy, kolejne zarządzenie z 

dnia 24 maja, w którym dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami, kwotę 

2000 zł przeznaczając na zakup nagród w gminnych etapach konkursów i turniejów oraz na zakupy 

wyposażenia Centrum Usług Wspólnych, rozdysponowano w kwocie 16000 zł środki rezerwy 

celowej na zarządzanie kryzysowe przeznaczając je na wyżywienie i transport uchodźców z Ukrainy 

w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa, zgodnie z 

potrzebami oświaty przeniesiono między paragrafami kwoty 3000 zł, dodatkowo Wojewoda 

Wielkopolski poinformował o zwiększeniu w planach dotacji celowej kwotę 90 zł na realizację 

zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny i stosowne zapisy związane z wyżej 

wymienionymi dotacjami wprowadzono po stronie dochodów i wydatków, wprowadzono również 

po stronie dochodów i wydatków środki z funduszu pomocowego w wysokości 2528 zł i 40 gr na 

nadawanie numeru PESEL, w wysokości 58649 zł na edukację dzieci z Ukrainy, w wysokości 44310 

zł na pobyt uchodźców z Ukrainy, polecenie Zarządu Powiatu Średzkiego na podstawie decyzji 

Wojewody Wielkopolskiego i w wysokości 112152 zł na realizację świadczeń pieniężnych i tutaj 

znowu artykuł o pomocy obywatelom, ustawa o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, w wysokości 1500 zł na wypłatę jednorazowego 

świadczenia pieniężnego, w wysokości 300 zł na osobę i wysokości 2500 zł na zapewnienie posiłku 

dla dzieci i młodzieży, teraz informacja w zakresie właściwości Referatu Organizacyjnego, 

organizacja i funkcjonowanie Gminy Zaniemyśl, z dniem 17 maja 2022 roku została podpisana 

przez Centrum Projektów Polska Cyfrowa umowa o powierzenie grantu w ramach projektu 

Cyfrowa Gmina, dofinansowanie z Programu Cyfrowa Gmina Gminy Zaniemyśl zapewni 

zwiększenie zdolności Gminy w zakresie realizacji usług publicznych na drodze teleinformatycznej 
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pracy zdalnej oraz wzmocnienie cyfrowe odporności na zagrożenie, zarządzeniem nr 438 z dnia 11 

maja została powołana Pani Katarzyna Kicinska-Pajchrowska na stanowisko dyrektora Gminnego 

Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, powołanie następuje na czas określony 3 lat, od dnia 13 maja 2022 

roku do dnia 12 maja 2025 roku, w związku z zakończeniem okresu powołania dyrektora 

samorządowej instytucji kultury został ogłoszony konkurs na jego obsadzenie, złożone zostały dwie 

oferty i obie kandydatki zostały poproszone na rozmowę kwalifikacyjną, nabór został 

rozstrzygnięty na korzyść Pani Katarzyny Kicinskiej-Pajchrowskiej ze Środy Wielkopolskiej, w akcie 

powołania wydanym po podpisaniu umowy określającej warunki organizacyjno-finansowe oraz 

program działania Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu określono, że nowy dyrektor będzie 

pełnił swoje obowiązki, tak jak już mówiłam, do dnia 12 maja 2025 roku, Pani Katarzyna Kicinska-

Pajchrowska jest osobą znaną wielu odbiorcom kultury w naszym regionie, niemal od początku 

kariery zawodowej współpracuje z jednostkami i organizacjami kulturalnymi, od wielu lat czynnie 

udziela się przy organizacji lokalnych imprez i wydarzeń, w swoich referencjach burmistrz Środy 

Wielkopolskiej ocenił Panią Katarzynę jako osobę wiarygodną, zaufaną i solidną, którą cechuje 

niesamowita kreatywność, dla porządku warto to zaznaczyć również, że Pani dyrektor posiada 

dyplom ukończenia studiów wyższych na kierunku Kulturoznawstwo w specjalności zarządzanie 

Instytucjami Kultury, 26 maja bieżącego roku wprowadzono nową organizację pracy urzędu 

poprzez utworzenie Biura Obsługi Klienta, wydzielono bowiem pomieszczenie, w którym 

utworzono stanowisko pracy do obsługi klientów, w przestronnym i odnowionym pokoju 

biurowym zapewnia się dystans pomiędzy klientami i komfort prowadzenia rozmowy, takie 

rozwiązania są już wykorzystywane w wielu organizacjach na przykład urzędy miast czy urzędy 

skarbowe, instytucje finansowe, choćby ze względu na monitorowanie przepływu osób, które 

pojawiają się w urzędzie, na przykład ze względu na bezpieczeństwo, ograniczenie dostępu do 

danych dostępnych w pomieszczeniach biurowych osobom nieuprawnionym, nowa organizacja 

pracy nie oznacza zamykania się urzędu a jedynie ma na celu uwzględnienie zmieniających się 

standardów w zakresie obsługi klienta, promocja Gminy Zaniemyśl, 3 maja gmina Zaniemyśl 

zorganizowała rajd rowerowy, trasa przejazdu przebiegała przez Zaniemyśl, Lubonieczek, 

Czarnotki, Młodzikówko, Młodzikowo, Potachy, Kępa Wielka, Dębice, Majdany, Zaniemyśl, łącznie 

21 km, według ustaleń w rajdzie mogło wziąć około 170 osób, najmłodszy uczestnik miał 5 

miesięcy, najstarszy 82 lata, na starcie gmina Zaniemyśl dla zarejestrowanych uczestników 

przygotowała okolicznościowe podarunki w Kępie Wielkiej czekał słodki poczęstunek i pokaz 

strażaków OSP Kępa Wielka, natomiast na mecie organizator zapewnił obiad i kanapki oraz 

atrakcje dla najmłodszych, w Gazecie Średzkiej pojawił się artykuł na ten temat 'Rowerowe 
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otwarcie sezonu', 8 maja obchodzono Narodowy Dzień Zwycięstwa, niezwykle ważny dzień 

zapisany na kartach historii Polski, z tej okazji zostały złożone kwiaty pod pomnikiem Powstańców 

Wielkopolskich, gmina Zaniemyśl współfinansowała festyn Gminnego Dnia Strażaka w 

Czarnotkach, 7 maja, który był organizowany przez Sołectwo Czarnotki oraz Zarząd Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Czarnotkach, gmina Zaniemyśl wsparła Szkółkę Piłkarską GOL w organizacji 

Festynu Piłkarskiego GOL, który odbył się 14 maja, Stowarzyszenie Lider Zielonej Wielkopolski 

rozpoczyna konsultacje społeczne dotyczące nowej perspektywy - Finansowanie LIDER 2021-2027, 

w związku z tym 31 maja, czyli jutro, o godzinie 17:00 w sali Gminnego Ośrodka Kultury odbędzie 

się spotkanie dotyczące tworzenia nowej Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2021-2027, na które 

serdecznie zapraszam, między innymi mieszkańców gminy oraz lokalnych przedsiębiorców, 

oczywiście Państwo Radni, Sołtysi czy Stowarzyszenie jak najbardziej proszeni są również jutro na 

godzinę 17:00, gmina Zaniemyśl organizuje spotkanie z okazji Dnia Samorządowca, które odbędzie 

się 3 czerwca na wyspie Edwarda, zaproszenia do naszych gości zostały już wysłane, gmina 

Zaniemyśl Gminnym Zarządem Ochotniczych Straży Pożarnych w Zaniemyślu organizuje 

Międzygminne zawody sportowo-pożarnicze na Stadionie gminnym w Zaniemyślu imienia 

Arkadiusza Marciniaka, to wydarzenia odbędzie się 11 czerwca, o godzinie 14:15 nastąpi zbiórka na 

placu przy strażnicy OSP Zaniemyśl, następnie przemarsz na stadion z orkiestrą dętą o godzinie 

15:30 rozpoczęcie zawodów, o 17:00 zakończenie, a żeby uczcić strażaków o godzinie 19:00, żeby 

sobie mogli odpocząć, o godzinie 19:00 rozpoczęcie zabawy tanecznej ale to już przy amfiteatrze w 

Zaniemyślu, teraz informacje dotyczące Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Zaniemyślu, Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Zaniemyślu realizuje 

zadania wynikające z ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, ustawy 

o przeciwdziałaniu narkomanii oraz ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, realizuje 

zadania wynikające z Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii i teraz ważne informacje, od 10 maja w siedzibie Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych została uruchomiona nowa usługa dla wszystkich 

potrzebujących, dyżur psychologa, Gminna Komisja nawiązała współpracę z psychologiem oraz 

specjalistą psychoterapii uzależnień w procesie certyfikacji, Pani psycholog Alicja Tobolska 

ukończyła psychologię ze specjalizacji interwencji kryzysowej oraz konfliktu i przemocy, pracuje w 

poradni leczenia uzależnień oraz stacjonarnym ośrodku, gdzie pracuje z osobami uzależnionymi 

oraz współuzależnionymi, jest członkiem organizacji 'Zupa na Głównym', gdzie wspiera osoby w 

kryzysie bezdomności oraz motywuje je do podjęcia zmiany, aktualnie realizuje szkolenie jako 

terapeuta dialogu motywującego w Polskim Instytucie Dialogu Motywującego, prowadzi swoją 
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praktykę zawodową, gdzie wspiera, motywuje oraz prowadzi psychoterapie osób uzależnionych i 

współuzależnionych, Pani Alicja pełniła pierwszy dyżur 10 maja, tego dnia kilka osób skorzystało z 

porady i nadal chcą korzystać z tych porad, kolejne porady w terminach 7 czerwca, 5 lipca, w 

godzinach od 15:00 do 17:30, aby skorzystać z porady nie trzeba wcześniej się rejestrować 

natomiast jeżeli zainteresowani chcą poczuć się komfortowo i nie czekać w kolejce to zachęca się 

do kontaktu telefonicznego pod numerem urzędowym 61 28 57 580 wewnętrzny 28 bądź za 

pośrednictwem email: gkrpa@zaniemysl.pl, aby umówić się na konkretną godzinę, porady 

udzielane są bezpłatnie, Punkt Konsultacyjny Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Zaniemyślu, w Punkcie z bezpłatnych konsultacji mogą skorzystać osoby z 

problemami rodzinnymi dotyczącymi między innymi przemocy w rodzinie, alkoholizmu oraz 

problemów wychowawczych, pomoc udzielana jest również osobom, których dotknął problem 

narkomanii, Punkt Konsultacyjny pełni dyżur w ostatni wtorek miesiąca od 16:00 do 18:00, istnieje 

możliwość konsultacji w inne dni tygodnia po wcześniejszym umówieniu telefonicznym lub 

poprzez skrzynkę email, również gkrpa@zaniemysl.pl, konsultanci zapewniają pełną dyskrecję, 

wszystkie porady i konsultacje udzielane są bezpłatnie, Punkt mieści się w budynku Urzędu przy 

ulicy Średzkiej 9, wejście przy GOK Zaniemyśl, Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Zaniemyślu uczestniczy w realizacji programów profilaktycznych w świetlicach 

opiekuńczo-wychowawczych, członkowie Gminnej Komisji korzystają ze szkoleń w formie płatnej i 

bezpłatnej, Gminna Komisja włączyła w katalog uzależnień uzależnienia behawioralne, którymi 

powinna zajmować się Komisja, uzależnienia behawioralne to nowa grupa uzależnień 

psychicznych, które wiążą się z nałogowym wykonywaniem pewnych przyjemnych czynności w 

związku z powyższym w ramach tego zadania Gminna Komisja w Zaniemyślu zakupiła materiały 

edukacyjne o tematyce profilaktyki uzależnień behawioralnych, w ramach Programu placówki 

oświatowe otrzymały pakiety scenariuszy zajęć wraz z materiałami multimedialnymi oraz 

drukowanymi, wszystkie materiały zostały przekazane szkołom do realizacji, w placówkach 

oświatowych realizowane są zajęcia programu profilaktycznego między innymi Apteczka pierwszej 

pomocy emocjonalnej, celem głównym tego Programu jest rozwijanie u uczniów w wieku od 8 do 

12 lat umiejętności radzenia sobie ze stresem i trudnościami, a także kształtowanie postaw 

optymizmu, empatii, wytrwałości i wiary w siebie oraz Przyjaciele ZIPPIEGO, zajęcia są prowadzone 

przez nauczyciela wychowawcę w przedszkolu i szkołach podstawowych na podstawie bardzo 

szczegółowo opracowanych scenariuszy, teraz Referat Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, do 6 

czerwca 2022 roku trwają konsultacje społeczne nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 200/18 położonej w obrębie geodezyjnym Jeziory Wielkie w ramach procedury 
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planistycznej dotyczącej opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

terenie miejscowości Jeziory Wielkie, zachęcamy wszystkich do wzięcia udziału w konsultacjach 

poprzez wypełnienie geoankiety na platformie do publikacji danych przestrzennych Gminy 

Zaniemyśl lub tradycyjnej ankiety do pobrania ze strony Gminy Zaniemyśl w Biurze Podawczym 

Urzędu Gminy Zaniemyśl, wypełnione ankiety można przesłać pocztą elektroniczną na adres 

sekretariat@zaniemysl.pl lub dostarczyć osobiście lub pocztą tradycyjną na adres Urzędu Gminy 

Zaniemyśl, wykonana została inwestycja polegająca na wymianie słupów oświetleniowych w parku 

w Łęknie, zamontowano 10 nowych lamp typu, LED inwestycja została wykonana przez Firmę 

ENERGOSIEĆ Zakład Elektroinstalacyjny Wardeński-Grzegorski z siedzibą w Pyzdrach, kwota 

zadania wyniosła 51660 zł brutto, po wielu latach zaświeciły światła w parku, mam nadzieję, że 

nasze dzieci będą już bezpiecznie chodziły, to jest właśnie ten odcinek między byłym internatem a 

szkoła podstawową, mam nadzieję, że jeszcze w tym tygodniu na ścieżce pojawią się nowe, 

pojawią się kosze, z Firmą Mennica Polska została ustalona lokalizacja automatu do sprzedaży 

biletów dla linii 560 i 561, wybrana została lokalizacja przy ulicy Poznańskiej w Zaniemyślu obok 

przystanku autobusowego, dawny kiosk ruchu ale naprawdę nie mam takiej wiedzy i nie 

otrzymaliśmy informacji kiedy będą te biletomaty montowane, w związku z tym, że to jest 

inwestycja o większym zasięgu i wszystkie gminy, które są stowarzyszone w ZTM, i te które 

obsługuje ZTM to po prostu będzie robione razem, lokalizacja już jest, biletomat będzie, wykonane 

zostały prace na plaży przy ulicy Plażowej w Zaniemyślu w ramach, którego usunięto stare 

ogrodzenie, wykonana została naprawa i uruchomienie prysznica, wykonana została także 

naprawa kostki brukowej w okolicy plaży oraz naprawione zostały elementy ścieżki pieszo-

rowerowej w okolicy amfiteatru, naprawiono i odnowiono ławki na Placu Berwińskiego, a jeszcze 

to nie jest koniec, kolejne ławki jeszcze te przy ulicy Poznańskiej i tutaj bezpośrednio przy parkingu 

również zostaną odnowione, trwają także prace polegające na wymianie starych koszy ulicznych 

na nowe, zamontowano lampę solarną w miejscowości Polesie na drodze wojewódzkiej 432 w 

okolicy zatoki autobusowej, podpisano umowę na montaż pomostów cumowniczego i 

widokowego na jeziorze Raczyńskim, wykonawcą będzie Firma ROTO-TECH spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z Piaseczna, kwota zamówienia wyniesie 600 tys. zł brutto, montaż pomostu 

odbędzie się w ciągu 45 dni od dnia podpisania umowy czyli do początków lipca, montaż nastąpi 

najpóźniej do 4 lipca, czy ja mogłabym prosić wiem, że to jest, taką małą prezentację firmy, która 

będzie wykonywała, przynajmniej kilka obrazków, jak będzie wyglądał ten pomost, ja tylko 

przypomnę, że to jest realizacja projektu z 2017 roku, pomost jest pływający, pomost cumowniczy 

i pomost widokowy oświetlony ma być lampkami LED-owymi, tak mniej więcej będzie wyglądał ten 
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pomost, to jest cumowniczy pomost, a to jest już pomost widokowy, podpisano umowę na 

przygotowanie koncepcji architektonicznej rewitalizacji Placu Berwińskiego w Zaniemyślu, umowa 

została podpisana z Firmą PL-architekci spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, koszt zadania 

wyniesie 49200 zł brutto, trwają prace związane z remontem świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Czarnotki, obecnie wykonano przyłącze wodociągowe, wykopano zbiornik bezodpływowy, 

budynek podniesiono do jednolitej bryły, wykonano opaskę fundamentową oraz opaskę przy 

dachu, zrobiono nowe nadproże do bramy wjazdowej Straży Pożarnej, w budynku postawiona 

została ściana działowa, na bieżąco trwa naprawa dróg gminy poprzez łatanie istniejących dziur 

oraz koszenie terenów zielonych i poboczy dróg, zrealizowane zostały pomiary natężenia ruchu 

oraz pomiary widoczności na przejazdach kolejowych Polwica i Płaczki, to jest pierwszy taki 

pomiar, nigdy tutaj się tego nie robiło, wymagane jest prawem więc musieliśmy dokonać takiego 

pomiaru, na platformie przetargowej ogłoszono zapytanie dotyczące niwelacji terenu na plaży przy 

jeziorze Raczyńskim, w ramach Programu Czyste Powietrze dnia 25 maja odbyło się spotkanie z 

mieszkańcami, na kolejny zapraszamy 6 czerwca o godzinie 18:00 do Gminnego Ośrodka Kultury, z 

funduszy sołeckich zrealizowane zostały następujące zadania, dla Sołectwa Łękno zakup oraz 

montaż żerdzi słupków do istniejącego pomostu pływającego w Jeziorach Małych na kwotę 3858 zł 

i 38 gr, zrealizowane przez Firmę Elplast+ spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Jastrzębie 

Zdrój, w miejscowości Jaszkowo z funduszu sołeckiego zamontowano dwie lampy solarne, 

wykonawcą była Firma PETRA ENERGIS spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Ożarów 

Mazowiecki, koszt dwóch lamp wyniósł 16776 zł brutto, dla Sołectwa Jeziory Wielkie w ramach 

zadania rozbudowa pomostu pływającego zakupiono i zamontowano dodatkowe moduły i żerdzie, 

koszt zadania wyniósł 18938 zł i 64 gr brutto, przez platformę zakupową przeprowadzono 

następujące postępowania, dla Sołectwa Lubonieczek zakup namiotu eventowego na kwotę 3279 

zł realizowane przez Firmę Namix Sebastian Zielski z Jabłonna, dla Sołectwa Kępa Wielka zakup 

specjalistycznego sprzętu dla Ochotniczej Straży Pożarnej na kwotę 9594 zł realizowane przez 

Firmę PPHU Supron1 spółka jawna, dla Sołectwa Kępa Wielka w ramach zadania modernizacja 

placu zabaw zakupiona została geowłóknina i nawieziony piasek na łączną kwotę 5834 zł, dla 

Sołectwa Zwola ułożenie kostki brukowej wraz z materiałem przy plaży na kwotę 2995 zł i 10 gr 

zadanie realizuje Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Sebastian Jakubowski, termin składania 

deklaracji do Centralnej Ewidencyjności Emisyjności budynków upływa 30 czerwca, czyli mamy 

jeszcze miesiąc, zachęcamy wszystkich do złożenia wniosków, można to robić również internetowo 

bezpośrednio, wnioski o udział w realizacji zadania pod nazwą 'Likwidacja wyrobów budowlanych 

zawierających azbest z terenu Gminy Zaniemyśl w roku 2021 i 2022' można składać do dnia 30 
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czerwca 2022 roku lub do wyczerpania środków finansowych w biurze podawczym Urzędu Gminy 

w Zaniemyślu ulica Średzka 9 i teraz, dzisiaj została podpisana ugoda z firmą Wegner spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością, spółka komandytowa dotycząca naprawy pokrycia dachu hali, 

wszystkie prace mają zakończyć się do 30 września, zapraszam również do zapoznania się z 

zamieszczoną na stronie BIP analizą stanu gospodarki odpadami komunalnymi za rok 2021, tutaj 

może odpowiem od razu jeżeli chodzi o tą analizę, na zadane pytanie dlaczego wzrosły koszty 

gospodarki odpadami jeżeli chodzi o tutaj administracje, związane jest to między innymi z tym, że 

w 2021 roku do gospodarki odpadami była osoba już na pełen etat, w związku z tym całe jej 

wynagrodzenie było pokrywane z opłaty odpadowej tak samo wszystkie świadczenia, wszystkie 

świadczenia socjalne, kolejną kwotą to jest kwota prawie 60 tys. zł w 2021 roku za wynagrodzenia 

w pozostałych latach była to jedna ósma etatu i ten koszt wtedy, na tą jedną ósmą etatu, był około 

od 16 do 20 tys. zł i teraz kolejną kwotą, która wpływała na zwiększenie wydatków 

administracyjnych to była zapłata za przesyłki pocztowe 20 tys. zł więcej, była podwyżka w związku 

z tym zostało do każdego mieszkańca listem poleconym, za potwierdzeniem odbioru, wysłane 

nakazy, wysłane nowe stawki i też jeżeli chodzi, ale to już zwiększona, większa kwota jeżeli chodzi 

o dzikie wysypiska, w zeszłym roku za dzikie wysypiska kwota, którą wydaliśmy na likwidację 

dzikich wysypisk to 3725 zł i 58 gr, w poprzednich latach to było, w 2019 roku nie było wcale, a w 

2020 - 371 zł i 52 gr, to jeżeli chodzi o wzrost wydatków tych administracyjnych, zwiększenie 

wydatków administracyjnych jeżeli chodzi o gospodarkę odpadami, teraz informacja z zakresu 

Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Zabytków, Rolnictwa i Ochrony Przyrody, w okresie 

międzysesyjnym wybrano wykonawców i podpisano umowy dotyczące częściowego remontu 

dachu i orynnowania budynku świetlicy położonej na wyspie Edwarda w Zaniemyślu, po 

wywróceniu się drzewa w wyniku wichury remont ma zostać wykonany w najbliższych dniach, 

wykonawcą będzie Firma Budowlana Pana Piotra Stępinia z Lubonieczka, usługę wykonano za 

kwotę 7375 zł brutto, i kolejny projekt to projekt ogrodzenia zabytkowego krajobrazowego parku 

w Łęknie, projekt wraz z pozwoleniem na budowę zgodnie z umową ma zostać przygotowany do 

końca listopada i wykonawcą będzie Firma Projektowa Pani Joanny Włodarz z Gostynia, usługę 

wykona za 10578 zł brutto, jest to procedura związana z naprawą ogrodzenia, jest długotrwała, 

niestety mamy Konserwatora, mamy pozwolenie na budowę i to wszystko trwa ale ma to na celu 

ujednolicenie płotu co już projekt będzie obejmował cały płot nie tylko tą dziurę ale cały płot 

ogrodzenia, w najbliższych dniach zostanie przygotowane i podpisane zarządzanie, a następnie 

wywieszone do publicznej wiadomości ogłoszenie dotyczące sprzedaży dwóch działek gruntu o 

numerach ewidencyjnych 16/1 i 17/1 położonych w miejscowości Lubonieczek, wymienione działki 
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tworzą jedną nieruchomość i sprzedawane będą łącznie, zachęcam do zapoznania się z tą ofertą i 

uczestnictwo w przetargu na ich zbycie, teraz informacje dotyczące oświaty, 18 maja Centrum 

Polska Cyfrowa podpisało umowę o powierzeniu grantu na realizację projektu 'Wsparcie dzieci z 

rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym Granty PPGR', w dniach 24-26 maja odbył się egzamin 

ośmioklasisty, do egzaminu przystąpiło 105 uczniów, na terenie gminy Zaniemyśl po 

przeprowadzonej rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

pozostały jeszcze 152 wolne miejsca, w tym Przedszkole Samorządowe Kolorowy Świat w 

Zaniemyślu jedno miejsce, Niepubliczne Przedszkole Artystyczno-Językowe Kreatywne Brzdące - 42 

miejsca, Prywatne Niepubliczne Przedszkole A KUKU - 50 miejsc, Niepubliczne Przedszkole Mali 

Odkrywcy - 34 miejsca, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach oddział przedszkolny - 15 miejsc, Szkoła 

Podstawowa im. Jana Pawła II w Pigłowicach oddział przedszkolny - 10 miejsc, ważniejsze 

wydarzenia w jednostkach oświatowych, Szkoła Podstawowa im. Ryszarda Wincentego 

Berwińskiego w Zaniemyślu, 26 kwietnia zespół uczniów naszej szkoły w składzie Adam, Michał i 

Kamil zajęli II miejsce w Finale XI edycji Konkursu Logicznego Myślenia dla uczniów szkół 

podstawowych organizowanego przez CKZiU Środa Wielkopolskiej, 27 kwietnia reprezentacja 

piłkarzy z naszej szkoły zajęła I miejsce w XII edycji Wielkopolskiego Turnieju ORLIKA 2022 w piłce 

nożnej w kategorii chłopców, 28 kwietnia drużyna uczniów naszej szkoły Antonina i Iga , Maksym i 

Hubert zdobyli II miejsce w powiatowym Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, 28 kwietnia 

drużyna uczniów z naszej szkoły wróciła z 13 medalami z różnych konkurencji sportowych w 

ramach serii zawodów lekkoatletycznych Czwartki z LA, wszystkim zwycięzcom serdecznie 

gratulujemy, 11 maja uczniowie szkoły Kamil i Michał zostali laureatami ogólnopolskiego konkursu 

i pierwszego czerwca będą uczestniczyć w specjalnym posiedzeniu sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 

w Warszawie jako posłowie na Sejm Dzieci i Młodzieży i też gratuluję Kamilowi i Michałowi, Szkoła 

Podstawowa w Śnieciskach, uczennica Laura i Maja brały udział w Czwartkach lekkoatletycznych w 

Środzie Wielkopolskiej, dziewczynki zajęły miejsca na podium, uczennice klas drugich Laura i Kinga 

zostały laureatkami Ogólnopolskiego Konkursu Orzeł Edukacji Wczesnoszkolnej, również 

wszystkim dziewczynkom serdecznie gratuluję, Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, w dniach 

25-29 kwietnia w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa realizowany był w 

przedszkolu projekt edukacyjny pod nazwą 'Książka moim przyjacielem', wychowanka przedszkola 

Michalina została laureatką XXV Wojewódzkiego Festiwalu Piosenki przedszkolaków Czerwonak 

2022 rok i będzie reprezentować Gminę Zaniemyśl oraz Powiat Średzki w finale, który odbędzie się 

11 czerwca w Koziegłowach, również Michalinie serdecznie gratuluję, 28 maja z okazji Dnia Matki, 

Dnia Ojca i Dnia Dziecka zorganizowany został na terenie przedszkola festyn rodzinny, od 30 maja 
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do 30 czerwca w przedszkolu trwa rekrutacja uzupełniająca na jedno wolne miejsce, Szkoła 

Podstawowa w Pigłowicach, 26 kwietnia szkoła przystąpiła do akcji społeczno-edukacyjnej 'Żonkile' 

organizowanej przez Muzeum Historii Żydów Polskich POLIN, uczniowie uczcili 79 rocznicę 

wybuchu powstania w Getcie Warszawskim wykonując papierowe żonkile na znak, że łączy nas 

pamięć, 27 kwietnia w Finale Powiatowym Wielkopolskiego Turnieju Orlika szkoła zajęła trzecie 

miejsce, a pierwsze zdobyła Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu, 7 maja Grupa Turniejowa Skarbnicy 

Talentów wzięła udział w 17. Ogólnopolskim Turnieju Formacji Tanecznych Mosina 2022, w którym 

wywalczyła trzecie miejsce, również serdecznie gratuluję Skarbnicy Talentów takich talentów, 22 

maja uczennica klasy 7b oraz uczniowie klasy 6 wraz z Zaniemyską Grupą Teatralną zdobyli trzecie 

miejsce na VIII Ogólnopolskim Międzypokoleniowym Przeglądzie Teatrów Amatorskich w 

Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu, również serdecznie gratulacje, informacje z działalności 

Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, 13 maja w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu 

odbyło się spotkanie członków Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów Gminy Zaniemyśl okazji 

Dnia Matki, w wydarzeniu wzięło udział około 60 osób, spotkaniu towarzyszyła integracja, 

poczęstunek oraz wspólne tańce, 20 maja Zaniemyska Grupa Teatralna działająca przy Gminnym 

Ośrodku Kultury pod opieką instruktorki Anny Langner aktorki Teatru Nowego w Poznaniu wzięły 

udział w VII ogólnopolskim Międzypokoleniowym Przeglądzie Teatrów Amatorskich - Teatralna 

Majówka, zespół zdobył trzecie miejsce za poruszenie ważnego tematu energetyczności zespołu, 

poczucie humoru i poszukiwanie formy w swoim najnowszym spektaklu pod tytułem 'Blee', 

którego zaniemyska premiera odbędzie się w czerwcu na scenie GOK-u, 21 maja odbył się pierwszy 

pełnowymiarowy koncert zespołu K&Gentlemen, zespół spotyka się raz w tygodniu w Gminnym 

Ośrodku Kultury na próbach, koncertują po okolicznych miejscowościach, Śrem, Kórnik, Owińska, 

koncert zgromadził około 50 osób, publiczność bardzo ciepło przyjęła zespół, gromko oklaskując 

każdy utwór, powiem tak, że było prześlicznie, bardzo gratuluję zespołowi i myślę, że jeszcze wiele 

razy będziemy mogli ich obejrzeć, a tym bardziej cieszy, że dwójka wykonawców to zaniemyślanie, 

na 29 maja planowany był Dzień Dziecka jednak ze względu na bardzo niesprzyjające prognozy 

pogodowe zapadła decyzja o zmianie terminu, finalnie Dzień Dziecka odbędzie się w dniu 1 

czerwca na wyspie Edwarda, w programie wydarzenia są dmuchańce, bezpłatna wata cukrowa dla 

uczestników oraz malowanie twarzy, atrakcje zarezerwowane na 29 maja zostały przebukowane 

na dzień 3 lipca kiedy to odbędzie się impreza z okazji powitania lata, Biblioteka Publiczna, z okazji 

Światowego Dnia Książki i Praw Autorskich biblioteka dołączyła do projektu Edukacyjnego 

Przedszkola Samorządowego pod nazwą 'Książka moim przyjacielem', w dniu 26 kwietnia 

gościliśmy dzieci z pięciu grup przedszkolnych, tematem spotkania była oczywiście książka, w 
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okresie międzysesyjnym w bibliotece odbyły się dwa spotkanie Dyskusyjnego Klubu Filmowego dla 

dorosłych w dniu 28 kwietnia i 17 maja, spotkania Klubowiczów Dyskusyjnego Klubu Książki odbyły 

się w dniach 29 kwietnia i 24 maja, tematyka rozmów odbywała się wokół książek, w kwietniu 

Martyny Budyń, pod tytułem 'Kot niebieski', a w maju autorki Zadie Smith  'O pięknie', biblioteka 

została zakwalifikowana do projektu 'Mała książka-wielki człowiek' z Instytutu Książki, wzorem lat 

ubiegłych wydajemy już wyprawki czytelnicze dla dzieci przedszkolnych z roczników 2015-2018, 

zapraszamy serdecznie rodziców ze swoimi pociechami do odwiedzania biblioteki i codziennego 

czytania z dzieckiem, warunkiem otrzymania darmowej wyprawki jest zapisanie dziecka do naszej 

placówki, podsumowano część 77 Konkursu pod nazwą 'Czy jesteśmy oczytani' organizowanego co 

dwa miesiące dla użytkowników dorosłych, Na tydzień bibliotek zaproponowano mieszkańcom 

konkursy literackie i plastyczne dla różnych grup wiekowych z okazji roku Marii Konopnickiej 

zaprosiliśmy dzieci do konkursu pod tytułem 'Bohater- Bohaterka mojego ulubionego utworu Marii 

Konopnickiej', wpłynęło 16 prac od uczniów ze Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu, z tego 

przyznano 6 nagród, za dwa pierwsze, drugie i trzecie miejsce, dla młodzieży ogłoszony został 

konkurs na plakat pod tytułem 'Zaproponuj ciekawą książkę rówieśnikom', wzięło w nim udział 

troje uczniów ze Szkoły Podstawowej ze Śniecisk, odbyła się też gra regionalna pod tytułem 'Co 

wiesz o Zaniemyślu i okolicy', dzieci z klas drugich ze Szkoły Podstawowej Zaniemyśla odwiedziły 

także bibliotekę podczas majowego święta, trwał też kiermasz książek używanych, które można 

było kupić za złotówkę lub dwa złote, w maju biblioteka zaniemyska otrzymała 10 tomów książek 

w języku ukraińskim z Instytutu Książki, strona przekazująca nam te egzemplarzy to Wojewódzka 

Biblioteka Publiczna i Centrum Animacji Kultury z Poznania, w dniu 18 maja odbyło się spotkanie z 

Romanem Pankiewiczem, podróżnikiem i pisarzem, autorem książek dla dzieci, młodzieży i 

dorosłych, między innymi tryptyku 'Trzy żywioły', tym razem tematem spotkania była Islandia, kraj 

w którym nasz gość przebywał ponad 3 lata, informacje z Ośrodka Pomocy Społecznej, Ośrodek 

Pomocy Społecznej 31 maja br. kończy realizację wypłaty świadczeń wychowawczych, od stycznia 

tego roku wypłacane świadczenie dla 876 rodzin łącznie w okresie od stycznia do końca maja 2022 

roku wypłacano świadczenia na kwotę 3 miliony 578 tysięcy 645 zł i 30 gr, tutaj do końca roku 

będzie jeszcze realizacja ewentualnych wypłat, które podlegają koordynacji systemów 

zabezpieczenia społecznego dotyczące spraw z 2021 roku, na bieżąco realizowane jest 

przyznawanie dodatku osłonowego, do dnia dzisiejszego wpłynęło 459 wniosków o dodatek 

osłonowy, z czego rozpatrzono 417 wniosków, wypłacono świadczenia na kwotę 179532 zł i 37 gr, 

obecnie dużo wysiłku Ośrodek skupia na realizację zadań ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, pracownicy Ośrodka cały czas na 
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bieżąco obsługują obywateli Ukrainy, do dnia dzisiejszego Ośrodek wypłacił świadczenie 

jednorazowe 300 zł na kwotę 112500 zł dla 375 osób oraz wpłynęło 70 wniosków o wypłatę 

świadczenia pieniężnego po 40 zł na dzień za zakwaterowanie i wyżywienie te wnioski, które są 

złożone pierwszy raz na bieżąco są weryfikowane przez pracowników, wnioski o kontynuację 

świadczenia już nie są weryfikowane, obecnie do zweryfikowania pozostało 8 wniosków, 

natomiast pozostałe wnioski zostały rozpatrzone i zostaną wypłacone po otrzymaniu kolejnej 

transzy środków z województwa, obecnie wypłacono już 166 tys. zł, tutaj wnioski także cały czas 

wpływają, poza tym Ośrodek przyjmuje od obywateli Ukrainy także wnioski o inną pomoc, która im 

przysługuje w miejscu ich pobytu są to między innymi doraźna pomoc na żywność, na ten cel 

wydatkowano 3939 zł i 60 gr są to posiłki w szkołach w przedszkolu, świadczenia rodzinne, dodatki 

mieszkaniowe, dodatki osłonowe i tym podobne, obecnie Panie z Ukrainy składają szczególnie 

wnioski o przyznanie i wypłatę świadczę rodzinnych, do dnia dzisiejszego wpłynęło 81 wniosków 

obywateli ukraińskich, rodziny polskie korzystające ze świadczeń rodzinnych to 296 rodzin, z tych 

81 wniosków 15 przekazano zgodnie z właściwością do rozpatrzenia, gdyż wnioskodawczyni 

zdążyły wyjechać z terenu naszej gminy, jeszcze przed ich rozpatrzeniem, 55 wniosków 

rozpatrzono pozytywnie i wypłacone świadczenia na kwotę 22 741 zł, natomiast 11 wniosków jest 

w trakcie rozpatrywana z uwagi na konieczność uzupełnienia dokumentów przez wnioskodawców i 

teraz Zakład Gospodarki Komunalnej, na zlecenie mieszkańców gminy Zaniemyśl wykonano 

budowę czterech przyłączy wodociągowych oraz 1 przyłącze kanalizacyjne, na drogach gminy 

wykonano łatanie dziur drogowych, spółka przeprowadza zamiatanie ulic gminnych, w okresie 

międzysesyjnym skoszona pobocza dróg oraz terenów zielonych na terenie gminy Zaniemyśl, 

zamontowano pomost na plaży w Jeziorach Małych oraz na plaży w Jeziorach Wielkich, sprzątnięto 

dzikie wysypisko w miejscowości Lubonieczek, wykonano naprawę znaków drogowych i ponadto 

wykonywano cykliczne prace porządkowe na terenie gminy między innymi sprzątanie ścieżki 

pieszo-rowerowej, opróżnianie gminnych koszy ogólne utrzymanie porządku na terenie gminy 

Zaniemyśl i zlecone prace gospodarcze i teraz taka ważna informacja od 1 czerwca tego roku 

Prezesem Zakładu Gospodarki Komunalnej zostanie Pan Przemysław Łukaszyk, który został 

powołany na to stanowisko uchwałą Rady Nadzorczej spółki i na koniec zostawiłam dzisiejszą taką 

informację bardzo dobrą dla mieszkańców gminy Zaniemyśl, a mianowicie dzisiaj został 

rozstrzygnięty kolejny, ta druga edycja konkursu z Polskiego Ładu i gmina Zaniemyśl otrzymała 

dofinansowanie dwóch wniosków, pierwszy to tak wyczekiwany, wyczekiwany przez nas PSZOK, 

całkowita kwota inwestycji to 3,5 miliona w tym dofinansowanie, które mamy otrzymać to 

3325000 zł, to jest budowa punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w miejscowości 
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Jeziory Małe, działka nr 129 przy oczyszczalni ścieków, obręb Łękno, gmina Zaniemyśl i drugi 

wniosek, który otrzymał dofinansowanie pod nazwą 'Zagospodarowanie przestrzeni publicznej 

poprzez rewitalizację miejsca do kąpieli nad jeziorem Raczyńskim w Zaniemyślu wraz z 

infrastrukturą' czyli rewitalizacja naszej plaży zaniemyskiej, całkowity koszt inwestycji 4000800 zł, 

w tym dofinansowanie 4320000 zł, czekamy jeszcze na rozstrzygnięcie tego, trzeciej edycji, to są 

obszary popegeerowskie tam również złożyliśmy 2 wnioski mam nadzieję, że one również, 

przynajmniej jeden z nich będzie pozytywnie rozpatrzony i tutaj w tym miejscu chciałbym bardzo 

podziękować Pani Skarbnik Agnieszce Scheffler i Panu Kierownikowi Przemysławowi Łukaszykowi 

ponieważ we trójkę te wnioski opracowaliśmy i bardzo się cieszę, że się udało tak, że dziękuję 

Państwu bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo Pani Wójt, za przedstawioną 

informację, poproszę Radnego Tomasza Grabowskiego o zajęcie głosu 

 

Radny Tomasz Grabowski, bardzo dziękuję ja mam kilka pytań do Pani Wójt, dobrze, że zrobiliśmy 

oświetlenie na tej ścieżce natomiast mam kłopot z tym, że ta ścieżka łączy się z prywatną posesją 

przy Internacie i wejście jest przez bramę, jeżeli właściciel posesji zamknie płotem, to tak 

naprawdę ścieżka będzie oświetlona do, będzie „ślepą” ścieżką 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, niekoniecznie dlatego, że bodajże dwa przęsła tak jak idzie ta 

dróżka należą do gminy Zaniemyśl, tak, że wystarczy te przęsła zdemontować i mamy wejście 

 

Radny Tomasz Grabowski, czyli oddzielne wejście 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska ,tak mamy 

 

Radny Tomasz Grabowski, okej to jest pierwsze pytanie, drugie pytanie, które mi się tak nasunęło 

zaczyna się sezon, zawsze na sezon dostawaliśmy na wyspę namiot z Powiatu, czy ten, tradycja, 

ten zwyczaj w tej chwili będzie zachowany, bo nie wiem czy współpracujemy z Powiatem czy 

musimy wypożyczyć, czy w ogóle przywiozą nam, czy nie przywiozą nam 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, nigdy to nie było darmowo, ta operacja 

przywiezienie, rozłożenia namiotu tego eventowego kosztowało około 50000 zł i to po prostu w tej 
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chwili jest niemożliwe do realizacji chyba, że dzierżawca wyspy będzie samodzielnie chciał, chciał 

taki namiot sobie przewieźć 

 

Radny Tomasz Grabowski, okej konkretnie, następne pytanie, wiemy, że był ogłoszony konkurs na 

stanowisko Dyrektora Przedszkola w Zaniemyślu, nikt się nie zgłosił ale mam też informację, że 

Pani Dyrektor może wskazać i wskazała osobę z grona pedagogicznego, która miała wszelkiego 

rodzaju predyspozycje i mogła taką funkcję pełnić, i wiem, że nie została przez Panią Wójt wybrana 

tylko zostało to zgłoszone do Kuratorium i moje pytanie nie lepiej żeby to był ktoś od nas, który 

zna specyfikę powiedzmy Przedszkola czy musimy się posiłkować ludźmi z zewnątrz 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, akurat ta osoba nie ma kwalifikacji do tego, żeby 

objąć to stanowisko więc dlatego też nie została wybrana, została złożona propozycja osobie, która 

ma takie kwalifikacje z tego Przedszkola niestety ona tego nie przyjęła więc szukałam osoby, która 

będzie spełniła wszystkie wymogi 

 

Radny Tomasz Grabowski, okej dziękuję i pytanie, pytanie, świeże pytanie, w środę spotkaliśmy się 

na takiej nadzwyczajnej komisji, szybkiej bardzo komisji, z dnia na dzień powołanej, miało być czy 

ma być, czy może być następny event związany z Zaniemyślem, Zaniemyśl Summer Festiwal, czyli 

taki duży event związany z muzyką popularną tak to nazwę, czy coś się w tej chwili zadziało, czy 

może to umarło śmiercią naturalną 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, że sytuacja jest bardzo dynamiczna i w tej chwili 

trwają, znaczy powiem tak, wszystko rozbija się jak zwykle o finanse jeżeli tych finansy nie będzie, 

nie będzie tego eventu, jeżeli zgromadzimy odpowiednią pulę środków wtedy taki event ma szansę 

zaistnieć aczkolwiek sytuacja się zmienia w związku z tym, że pierwotnie informacje, które 

otrzymaliśmy miały możliwość jak gdyby do właśnie dofinansowania tej imprezy za pomocą 

biletowania czy wynajmu miejsc gastronomicznych w tej chwili po analizie dokumentów takiej 

możliwości nie ma o ile impreza jest nie będzie biletowana w związku z tym trwają intensywne 

poszukiwania 

 

Radny Tomasz Grabowski, ale cały czas jeszcze pracujemy nad tym, żeby ta impreza się u nas 

odbyła, czy już zaniechaliśmy, bo impreza ma być 16 czerwca czy tak naprawdę zostało dwa i pół 
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tygodnia, jest bardzo mało czasu ze strony Gminy też pewne rzeczy musimy zagwarantować więc 

pytanie czy się wyrobimy 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ze strony Gminy musimy zagwarantować finanse i to jedyny, 

jedyny punkt, który, bo pozostałe rzeczy to już jest firma, która się do nas zwróciła z taką, z taką, z 

takim projektem, tak, tak, że my finanse a te finanse powiedzmy sobie szczerze w tej chwili są 

trudne do osiągnięcia zobaczymy jak to będzie , bardzo dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo poproszę Panią Radną Katarzynę 

Gomułkiewicz o zajęcie głosu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, w pierwszej kolejności chciałam podziękować za 

cały szereg dobrych informacji, które Pani Wójt przekazała między innymi o umowach z Cyfrową 

Polską, o lampie na przystanku na Polesiu, o tym, że jest dyżur psychologa, że mamy w końcu 

umowę na koncepcję Placu Berwińskiego, dobrze, że te rzeczy się rozstrzygają, ja chciałam zapytać 

o jedną rzecz i o jedną poprosić, pytanie jeżeli nie jest objęte tajemnicą to ugoda została zawarta z 

wykonawcą Hali wiadomo, że przy ugodzie każda ze stron z czegoś ustępuje pola, więc jakie były 

warunki tej ugody z czego zrezygnowała Gmina, jeżeli można tę informację udostępnić 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, może ja tutaj przekażę głos Pani Radczyni, jeżeli mogę, to tak, że 

pracowaliśmy nad tą ugodą naprawdę długo tak, żeby już od września można było sobie bez 

problemów korzystać 

 

Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni, długo trwały negocjacje z firmą, która te prace w Hali, sportowej, widowiskowej 

ma przeprowadzić i naprawić usterki, które tam wystąpiły, my generalnie nie rezygnujemy jako 

Gmina z niczego ponieważ co do zasady no zgłosiliśmy w terminie reklamację i skorzystaliśmy z 

zapisów w umowie, która dzięki, którym mogliśmy Wykonawcy naliczyć kary umowne i generalnie 

rozbiło się właśnie o te kary umowne i w zamian za to, żeby Gmina ich nie dochodziła, czy nie 

ściąga w jakikolwiek sposób, no to tutaj Wykonawca zgodził się przeprowadzić te prace, był tutaj 

powołany specjalista, Pani biegła z zakresu prac takich od strony technicznej i wszystkie szczegóły 

zostały uzgodnione i została podpisana ugoda, gdzie już zgodnie z nowym projektem z jakimś tam 

rysunkiem technicznym z uzgodnionymi miejscami i wskazanymi miejscami, które należy naprawić 
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no to te prace zostaną wykonane tak, że to jest tutaj no sukces Gminy i sukces też tej Firmy, że 

umiała dojść do ugody z Gminą i wspólnie wypracować porozumienie, trochę to trwało, bo to w 

zasadzie trwało rok, patrząc z perspektywy zeszłego roku, no i najważniejsze, że przede wszystkim 

udało się dogadać no, bo tutaj występowanie na drogę sądową nie byłoby wskazane i nie byłoby 

korzystne ani dla Gminy, ani dla tej Firmy i myślimy, że jest to bardzo dobre właśnie rozwiązanie, 

gdzie Gmina będzie miała Halę naprawioną czy tam naprawione te usterki, wymienione te 

elementy dachowe czy inne, no a tamta Firma, no dzięki temu też zachowa swój prestiż i wykona 

te pracę tam, gdzie one może nie wyszły niekoniecznie z winy tej Firmy no to będą wykonane jak 

należy po prostu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dziękuję, super bardzo dziękuję za wyjaśnienie, a ta prośba 

dotyczy takiego drobiazgu tu Pani Wójt przekazała, że w okresie międzysesyjnym Zakład 

Gospodarki Komunalnej wykonywał koszenie poboczy i terenów zieleni i faktycznie widzieliśmy to i 

to mocno nawet nie chodzi mi ostatnie koszenie tylko o to wcześniejsze przed majówką, czwartek, 

piątek przed długim weekendem został wykoszony cały Zaniemyśl i powiem, że byłam lekko 

zszokowana jak to zobaczyłam ponieważ kwiecień był w tym roku taki stosunkowo chłodny, trochę 

popadało ale nie za bardzo i tak naprawdę pod koniec kwietnia ta zieleń dopiero się obudziła i 

myślałam, że będziemy się cieszyć zielenią na majówkę, a została cała zjechana no, a tak naprawdę 

no, żeby niszczyć zieleń to trzeba mieć uzasadnienie na przykład bezpieczeństwo ludzi i mienia w 

tym uczestników ruchu drogowego, nie wiem zalecenia konserwatora zabytków czy jakieś zieleni 

architekta więc ja bym prosiła, żeby to koszenie zieleni było zawsze według potrzeb a nie według 

harmonogramu tylko dlatego, że raz na miesiąc się należy tylko stosownie do pogody i rozwoju 

roślinności, natomiast nawiązując do tego o co pytał Radny Tomasz o ten festiwal na dzisiaj w 

uchwale, którą będziemy procedować za chwilkę w zmianie budżetu nie ma na ten temat żadnych 

propozycji i nie spotkamy się chyba, że jak byłaby jakaś extra specjalna sesja przed 16 czerwca więc 

jeżeli te pieniądze zostaną zdobyte przez Gminę jak to Pani Wójt mówi to w jaki sposób zostaną 

one wydatkowane i chciałam też zapytać o ten o wniosek o imprezę masową ponieważ on 

powinien zostać złożony na miesiąc przed planowaną imprezą do Radnych informacja o tym, że 

taki festiwal miałby się odbyć dotarła później niż miesiąc przed imprezą ale zakładam, że wniosek 

był w terminie i czy został już rozpatrzony no ponieważ tutaj kwestia finansów to jest jedna 

sprawa, która wzbudza kontrowersje, a druga to bezpieczeństwo czy w razie gdyby ta impreza się 

odbyła to mamy zagwarantowane, że organizator zadbał o wszystko, o co powinien 
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Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, jeżeli chodzi o tą imprezę to jak gdyby wszelką 

odpowiedzialność za organizację jest na organizatorze, wniosek trafił w terminie do Gminy, jeszcze 

jest rozpatrywany, trwają uzupełnienia, trwają konsultacje ze służbami tak, że musi być 

wystawiony na 7 dni przed imprezą więc jeszcze, jeszcze czas, czas jest, jeżeli chodzi o dotacje, to 

dotacje jeżeli takowe dostaniemy to są dotacje celowe stricte i konkretnie na tą imprezę jeżeli nie 

zostaną wykorzystane no to zostaną po prostu zwrócone 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś chciałby zapytać 

Panią Wójt informacje, nie widzę, w takim razie przejdziemy do kolejnego punktu czwartego, 

interpelacje i zapytania Radnych 

 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa Radnych chciałbym złożyć 

interpelacje, bardzo proszę Radny Michał Maliński 

 

Radny Michał Maliński, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście, chciałem złożyć 

jedną interpretację dotyczącą konieczności naprawy na obiekcie Orlik w Zaniemyślu, Zaniemyśl 30 

maja 2022 roku, Michał Maliński, Radny Gminy Zaniemyśl, do Wójta Gminy Zaniemyśl za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, interpelacja w sprawie zlecenia 

naprawy uszkodzonej nawierzchni płyty boiska oraz pozostałej infrastruktury boiska Orlik w 

Zaniemyślu, aktualnie użytkowany obiekt sportowy o nazwie Orlik obchodzi w tym roku 13 

rocznicę istnienia, okres ten jak również to, iż cieszy się ten obiekt dużą popularnością wśród 

mieszkańców i nie tylko mieszkańców naszej gminy spowodowały, że niezbędna jest naprawa 

zużytej infrastruktury na tym boisku, w ostatnim czasie otrzymuję informacje i prośby o 

interwencję w tej sprawie od użytkowników tego obiektu jak również od mieszkańców, którym 

widok aktualnego stanu tej infrastruktury przyprawia o ból serca, na obiekcie tym niezwłocznej 

naprawy wymaga nawierzchnia płyty boiska do piłki nożnej, liczne dziury na tej nawierzchni grożą 

utratą zdrowia, naprawy wymaga też bramka, która jest złamana oraz siatki bramkowe i siatki 

ochraniające parkan za tymi bramkami, możliwe, że naprawy wymagają też inne rzeczy wchodzące 

w skład tej infrastruktury lecz nie widoczne z zewnątrz, w związku z powyższym zwracam się do 

Wójta Gminy Zaniemyśl o zlecenie napraw uszkodzonej nawierzchni płyty boiska oraz pozostałej 

infrastruktury na tym obiekcie sportowym, aktualny stan tego obiektu naraża na 
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niebezpieczeństwo utraty zdrowia przez tak licznie i chętnie korzystających z tego pięknego 

niegdyś obiektu sportowego, zbudowanego za sprawą wspaniałej idei Programu MOJE BOISKO-

ORLIK 2012, zrealizowanego przez Rząd Platformy Obywatelskiej, tak zły obecnie stan Orlika 

naraża również zarządzającego na pozwy odszkodowawcze w związku z dużym 

prawdopodobieństwem doznania uszczerbków na zdrowiu przez osoby korzystające z tego 

obiektu, na dowód zaistniałych uszkodzeń załączam załączniki ze zdjęciami, z wyrazami szacunku, 

Michał Maliński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, proszę bardzo Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska wiemy o tych uszkodzeniach i są podejmowane już czynności 

naprawcze jeszcze, ja chciałem ze swojej strony dodać, że rząd w swoim jakby programie 

przewidział coś takiego jak właśnie pieniądze na remont Orlik-ów więc może będzie za chwilę 

ogłoszony konkurs albo po prostu będą pieniądze na naprawę tych boisk, dziękuję 

 

Radny Michał Maliński, no to miejmy nadzieję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos, złożyć interpelacje, nie widzę, w takim przejdziemy do punktu 

piątego, odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych  

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, na ostatniej sesji nie było interpelacji Radnych w 

związku z tym punkt zostaje wyczerpany, przejdziemy teraz do punktu szóstego, podjęcie uchwał i 

tu chciałbym ogłosić, zanim rozpatrzymy projekty uchwał 10 minut przerwy 

 

10-cio minutowa przerwa 

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/110/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 

października 2019 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu 
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przedstawiła Edyta Jankowska, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie 

do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpili do głosowania projektu 

uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XIV/110/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 października 2019 r. w sprawie 

przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (4) 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję bardzo 

Uchwała nr XLIV/306/2022 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 przedstawiła 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo czy są pytania, bardzo proszę 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dziękuję za udzielenie głosu, ja chciałam zwrócić uwagę na jedną 

zmianę, która wprawia mnie w taką małą konsternację, chyba, że coś przegapiłam, ale to nie jest 

zmiana w stosunku do tego co było przedstawione na Komisji, ja na Komisji jedno takie małe 

pytanie zadałam, no ale właśnie nie wiem czy coś przegapiłam, wprowadzane jest nowe zadanie 

'Utwardzenie odcinka ulicy Kwiatowej w Śnieciskach' i to dlatego, że Gmina uzyskała 
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dofinansowanie na realizację tego zadania z Urzędu Marszałkowskiego wiemy, że akurat w tej 

procedurze wnioski o dofinansowanie składa się w roku poprzedzającym rok budżetowy czyli 

musiało być to pod koniec albo jesienią ubiegłego roku, do mnie dotarło, że droga ma być 

wprowadzona do budżetu, zadanie ma być wprowadzone do budżetu na Komisji kwietniowej, nie 

na ostatniej tylko na tej kwietniowej wcześniej o tym nie słyszałam i przypomina mi się teraz ta 

sytuacja z tak zwaną drogą do lisiarni w Jeziorach Wielkich, wydaje mi się, że jest to bardzo 

podobna sytuacja, tamta sprzed półtora roku no wzbudziła takie poruszenie w większym gronie 

Radnych w tej chwili ta zmiana nie wywołuje poruszenia a przecież ta droga-ulica Kwiatowa w 

Śnieciskach jest ostatnia na naszej liście kolejność budowy dróg w Zaniemyślu i wiadomo, że to jest 

tylko jakiś dokument roboczy nie ma wartości urzędowej niemniej jednak właśnie próba 

wcześniejszych zmian zawsze wzbudzała emocje czy to tak jak spieraliśmy się czy najpierw ma być 

Rekreacyjna na Zwoli czy Morelowa w Łęknie albo właśnie wprowadzenie tej nowej drogi w 

Jeziorach Wielkich nie ujętej na tej liście no a teraz to tak gładko nam wchodzi ta Kwiatowa w 

Śnieciskach, a przecież rozumiem, że nie może to być, nie można było do tego dofinansowania 

zgłosić żadnej drogi, którą należy wybudować ponieważ nie mamy projektów na drogi, które by 

spełniały kryteria pewnie dróg dojazdowych do gruntów rolnych ale wśród tych dróg, które mają 

być utwardzone kruszywem są inne drogi jeszcze nie wykonane na przykład drogi w Jaszkowie, 

które zostały wykonane tylko w części ponieważ na pozostałych odcinkach niewykonanych do tej 

pory należało regulować sprawy gruntowe, w tej sprawie spotykaliśmy się tutaj w GOK-u w lutym 

2021 roku, wydaje się, że to jest dość dużo czasu, żeby coś tam poregulować albo ulica Jaworowa 

w Lubonieczku, która jest ewidentnie drogą dojazdową do gruntów rolnych, a mimo to wybraliśmy 

inną drogę i właśnie powiedziałam, że wybraliśmy ale właśnie zastanawiam się co ja przeoczyłam, 

kiedy była podana informacja do Rady, że jest składany wniosek o dofinansowanie właśnie tej 

drogi 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę, czy Pani Wójt odpowie 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, faktycznie to było robione, składany był wniosek w ubiegłym roku 

ale przed złożeniem tego wniosku najpierw objechaliśmy wszystkie drogi, które były z tej listy i ta 

droga była w najgorszym stanie i spełniała te warunki tak i była możliwa do realizacji dlatego też i 

znajdowała się przede wszystkim na liście dlatego też taka decyzja jak gdyby z tej listy, to nie była 

tak jak lisiarnia gdzieś odrębna zupełnie nie z listy droga tak, że no Szanowni Państwo już od kilku 

Komisji proszę Państwa o przeanalizowanie tych dróg, w tej chwili część z tych dróg naprawdę jest 

w takim stanie, że nie wymaga pilnych napraw czy pilnych albo są drogi, które są już utwardzone i 
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wystarczy tylko je wyprofilować, czy dosypać tłucznia, a są drogi, na których po prostu się ludzie 

topią 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dziękuję, a jeżeli został już ten temat wywołany to czy możemy się 

dowiedzieć jak wygląda sprawa właśnie z gruntami w Jaszkowie, czy uda się to uregulować 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, tutaj Pan Kierownik kiwa mi głową, że uda się to uregulować, ta 

druga droga jeżeli tutaj tylko powiem, ta druga droga w Jaszkowie to jest tylko fragment, kawałek, 

bo to jest tylko, ta która jest do terenów tam będzie utwardzane ale wyjazd ponieważ, a może to 

powiem na Komisji, a w każdym bądź razie dalsza część tej drogi to jest droga powiatowa i 

utwardzenie tego fragmentu nie wiele w sytuacji pomoże 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał 

się już z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie będziemy głosować 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLIV/307/2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję bardzo, czy są pytania do 
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przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie bardzo proszę o podłączenie 

głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję, dziękuję bardzo 

Uchwała nr XLIV/308/2022 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Zaniemyśl na 

rzecz obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa przedstawił 

Adam Sikorski, insp. ds. obronnych, obrony cywilnej, zarządzania kryzysowego i ppoż. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Zaniemyśl na rzecz obywateli Ukrainy, w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 
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Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję bardzo 

Uchwała nr XLIV/309/2022 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu 

do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczenia 

pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym przedstawiła Anna Zimmer, Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję czy są pytania do przedstawionego 

projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Radny Bartosz Biskup, niestety się zablokował 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, to proszę do mikrofonu powiedzieć 

Radny Bartosz Biskup, 'jestem za' 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu do prowadzenia postępowań 

i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczenia pomocy materialnej dla uczniów o 

charakterze socjalnym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLIV/310/2022 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

6) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/99/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 30 

września 2019 r. w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

przedstawiła Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, dobrze w takim razie zapytam czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się już z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, proszę o podłączenie 

głosowania w takim razie 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XII/99/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 30 września 2019 r. w sprawie 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLIV/311/2022 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 

7) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w 

obrębach geodezyjnych Łękno, Zaniemyśl, Zwola i Luboniec, gmina Zaniemyśl przedstawił 

Przemysław Łukaszyk, Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do przesłanego 

projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach geodezyjnych Łękno, 

Zaniemyśl, Zwola i Luboniec, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLIV/312/2022 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

8) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w miejscowości Zaniemyśl, przy ulicy 

Czarneckiej, obręb geodezyjny Zaniemyśl, gmina Zaniemyśl przedstawił Przemysław Łukaszyk, 

Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w miejscowości Zaniemyśl, przy ulicy Czarneckiej, obręb geodezyjny Zaniemyśl, gmina 

Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLIV/313/2022 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

10) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, niestanowiącego odrębnego przedmiotu 

własności, zlokalizowanego w budynku garażowym, będący częścią składową nieruchomości w 

własności Gminy Zaniemyśl przedstawił Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytanie do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał z przedstawionym 

projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpiły do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego, niestanowiącego odrębnego przedmiotu własności, zlokalizowanego w 

budynku garażowym, będący częścią składową nieruchomości w własności Gminy Zaniemyśl 

 

Radny Michał Marciniak, jestem 'za', zawiesił mi się tablet 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak dziękuję bardzo 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLIV/314/2022 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

12) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/304/2022 Rady Gminy Zaniemyśl w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

 

czy są pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał 

się z przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Radny Michał Marciniak, jestem 'za' 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję 

Radna Alina Frąckowiak, jestem 'za' 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XLIII/304/2022 Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek 
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Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XLIV/315/2022 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w wolnych głosach i wnioskach pozwolę sobie 

zabrać pierwszy głos, chciałem powiedzieć Państwu, że do biura Rady Gminy wpłynął Raport o 

stanie Gminy od Pani Wójt i pozwolę sobie przeczytać, przedstawiam Państwu Raport o stanie 

Gminy za 2021 rok, niniejszy dokument w sposób syntetyczny opisuje ogół działań 

podejmowanych przez Wójta, Raport ten podsumowuje działalność zarówno Pana Jana 

Sulanowskiego pełniącego funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl od połowy roku 2021 również moją, 

bez wątpienia był to czas trudny ponieważ wymagał w pierwszej kolejności przyjrzenia się 

wprowadzonym rozwiązaniom następnie zdiagnozowania istniejących potrzeb i dalej 

zaplanowania konkretnych działań z uwzględnieniem przede wszystkim możliwości finansowych 

Gminy, dodatkowo dla wszystkich był to nie łatwy czas z powodu obostrzeń związanych z epidemią 

COVID-19 i skutków jakie niosła ze sobą trwająca kolejny rok pandemia, żywię nadzieję, iż 

informacje zawarte w Raporcie posłużą mieszkańcom do zwiększenia wiedzy na temat 

funkcjonowania samorządu gminnego, a także staną się podstawą do prowadzenia 

konstruktywnego dialogu na temat przyszłości Gminy Zaniemyśl, na przykład podczas debaty, 

która odbędzie się na kolejnej sesji, debata nad Raportem o stanie Gminy zakończy się 

głosowaniem nad udzieleniem Wójtowi wotum zaufania, gorąco zachęcam do zapoznania się z 

Raportem o stanie Gminy Zaniemyśl za 2021 rok i wzięcia udziału w debacie, odzew ze strony 

mieszkańców jest dla mnie bezcenny, dzięki dyskusji możemy lepiej wykonywać nasze zadania, 

możemy działać razem ponad podziałami tworząc i rozwijając naszą wspólnotę, Raport zostanie 

udostępniony, myślę, że w niedługim czasie, a teraz kto z Państwa chciałby zabrać głos, 

przepraszam Pani Małgosiu pierwsza tutaj zgłaszała się Pani Monika Zys, już wcześniej i bardzo 

proszę Panią o zajęcie głosu 

 

Monika Tomczak-Zys Dyrektor Przedszkola Samorządowego, Szanowna Pani Wójt, Szanowna Rado, 

poczułam się wywołana do odpowiedzi, po pytaniu Pana Radnego  Grabowskiego, jeśli chodzi o 
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stanowisko na pełnienie funkcji Dyrektora Przedszkola, już na początku roku szkolnego wiedziałam, 

że nie przystąpię do kolejnego konkursu na stanowisko Dyrektora, to była moja, moja decyzja, 

przemyślana decyzja, nikt z grona nie był zainteresowany i nie chciał przejąć tej pałeczki, tak 

symbolicznie mówiąc, w gronie od 1 września rozpoczęła pracę Pani ..., nie znaliśmy nauczyciela, 

natomiast przez 9 miesięcy jej pracy dała się poznać jako sumienny, dobry nauczyciel, wzorowy 

nauczyciel, przede wszystkim znający problemy dzieci, umiejący dobrze nawiązywać kontakty i z 

gronem, i z rodzicami, a przede wszystkim z dziećmi, kiedy zaproponowałam tą funkcję Pani ..., 

zastanawiała się, oczywiście nie spełnia wymogów formalnych, jeśli chodzi o zarządzanie oświatą, 

nie ma tego, natomiast z tego co mi wiadomo osoba powołana z grona, za zgodą organu 

prowadzącego mogłaby pełnić obowiązki przez 10 miesięcy, całe grono zaakceptowało tę 

kandydaturę, Pani ..., wyraziła również zgodę, już od marca rozpoczęła zarządzanie, rozpoczęła 

studia podyplomowe na kierunku zarządzanie oświatą i taka decyzja została przekazana, decyzja, 

propozycja została przekazana Pani Dyrektor CUW, z tego co mi wiadomo w okolicach marca 

Kuratorium Oświaty zostało o tej kandydaturze poinformowane i tak, tak miała, tak miała sprawa 

wyglądać, natomiast w ostatnim czasie otrzymaliśmy, otrzymaliśmy kandydaturę na stanowisko 

Dyrektora 'w teczce', otrzymaliśmy stosowne dokumenty jako Rada Pedagogiczna mieliśmy je 

przejrzeć i wystawić opinię na temat osoby, której jako nauczyciela nie znamy, zarzucano, że 

krótko pracuje, że nie zna Przedszkola, zdążyła poznać przez 9 miesięcy, natomiast kandydat 'w 

teczce' nie zna placówki od strony zarządzania, nie zna wcale, kolejna kwestia dla nas bardzo 

ważna i dla mnie też istotna, w sytuacji, gdyby Pani ... na stanowisko pełniła przez 10 miesięcy, 

stanowisko Dyrektora, nikt z grona nie musiałby być zwolniony, natomiast jeżeli pojawi się 

dyrektor z zewnątrz będę zmuszona zwolnić jednego nauczyciela, który notabene pracuje już 7 lat, 

no nie ukrywam, że jest to trudna sytuacja, wystosowaliśmy pismo do Pani Wójt z prośbą, żeby 

przeanalizowała naszą propozycję, naszą kandydaturę, bo uważamy, że jest ona zasadna, z całym 

szacunkiem do drugiego kandydata, natomiast chcielibyśmy, żeby dano szansę obecnie pracującej 

...., dała się poznać jako solidny nauczyciel nadmienię również, że ... jest pedagogiem z 19-to 

letnim stażem i pełniła funkcję zastępcy dyrektora w latach 2010-2011 tak, że zna specyfikę tej 

pracy i myślę, że godnie by reprezentowała tutaj przedszkole, dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy Pani Wójt chce odpowiedzieć 

czy, proszę Tomek Grabowski 
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Radny Tomasz Grabowski, dziękuję ja mam pytanie do Pani, bo rozumiem, że zweryfikowałyście 

Panie dokumenty dokładnie, że może być faktycznie przez 10 miesięcy pełniącym dyrektora,  

 

Monika Tomczak-Zys Dyrektor Przedszkola Samorządowego, przepraszam bardzo jeszcze nie 

poruszyłam kolejnej kwestii, ponieważ zarzucano tutaj, że formalnie chciałbym powiedzieć, po 

wnikliwej analizie dokumentacji kandydatki Pani Wójt okazuje się, że kandydat również nie spełnia 

wymogów formalnych ponieważ ma ocenę pracy, ocenę pozytywną, jest to ocena dorobku 

zawodowego za okres stażu, po konsultacji z Kuratorium Oświaty dowiedziałam się, że taka ocena 

jest ważna tylko przez rok i ocena kandydatki wygasła w czerwcu 2021 roku, a więc kandydat nie 

spełnia wymogów formalnych 

 

Radny Tomasz Grabowski, ja ponawiam pytanie, rozumiem, ze analizowałyście Panie i że może 

pełnić przez 10 miesięcy, tak, w tej takiej postaci funkcję, tak 

 

Monika Tomczak-Zys Dyrektor Przedszkola Samorządowego, ja powiem tak, sytuacja Pani ... 

podobna do mojej sytuacji, w momencie kiedy poprzednia Pani Dyrektor również zrezygnowała z 

funkcji zaproponowano mnie, ja również nie miałam zarządzania oświatą i ówczesny, ówczesny 

Wójt powierzył mi to stanowisko na 10 miesięcy, ja w tym czasie ukończyłam studia podyplomowe 

z zakresu zarządzania i w kolejnym roku przystąpiłam do konkursu, ile trwają takie studia, dwa 

semestry, moje studia podyplomowe były krótsze od maja do lipca natomiast studia, które podjęła 

Pani ... rozpoczęły się w marcu i w będą trwały do marca 2023 roku 

 

Radny Tomasz Grabowski, czyli mieści się w tym czasie, tak naprawdę, kiedy pełni obowiązki 

dyrektora, tak, to może teraz ponowię pytanie, właśnie jeśli mogę, proszę bardzo, pytanie, czy 

weźmiemy człowieka z zewnątrz wiedząc tak naprawdę, że mamy człowieka na miejscu 

sprawdzonego, zweryfikowanego, spełniającego wymogi formalne, to jest jak gdyby jedna rzecz i 

czy pozwolimy na to, że przyjdzie człowiek z zewnątrz i dzięki temu, czy przez to zostanie 

zwolniony pracownik z lokalnej społeczności, to pytanie do Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, przeanalizuję jeszcze raz sytuację, bardzo dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, też dziękuję teraz proszę o zabranie głosu naszą 

Radną Powiatową, Panią Małgorzatę Fertałę, proszę bardzo 
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Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Wójt 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, może na siedząco, my wszyscy siedzimy też 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, serdecznie dziękuję za udzielenie pytania, możliwość 

zabrania głosu, Pan Przewodniczący tak ładnie mówił na początku o przejrzystości i 

transparentności działania organów publicznych w związku z czym ja mam co najmniej kilka pytań 

związanych z organizacją tego zaniemyskiego Zaniemyski Summer Festiwal, dlatego, że wiele 

rzeczy jest dla mnie tutaj niejasnych, informacje są bardzo sprzeczne wręcz wykluczające się, 

informacje i prasowe, i te które uzyskałam z analizy protokołów posiedzeń czy spotkań, które miały 

miejsce i tutaj w gminie Zaniemyśl jak, i w Środzie było takie spotkanie członków komisji Oświaty, a 

finałem tych, takich właściwie dla mnie nie przejrzystych informacji ma być przeznaczenie, na być 

przeznaczenie, przez oba samorządy pół miliona złotych zł na festiwal, na koncert, który trwa dwie 

i pół godziny, te informacje są sprzeczne w stosunku do tego co podaje prasa, co było na jednej 

Komisji, co było na drugiej Komisji, a my jutro mamy, na pewno będziemy rozmawiać na ten temat 

ponieważ no mamy sesje, będą zmiany budżetowe i na pewno będzie ożywione dyskusja, bo 

kwota jest nie mała i teraz tak, gdzieś tam powiedzmy sobie jasno to nie my poszukujemy 

organizatora tego koncertu tylko organizator poszukuje nas i naszych pieniędzy, naszych tak 

właściwie nie publicznych tylko każdego z nas osobna, bo na budżet gminy składają się pieniądze 

między innymi z różnego rodzaju opłat, podatków i tak dalej czyli każdy z nas tutaj siedzących ma 

swój wkład i jego pieniądze mają być właśnie na ten cel przeznaczone i gdzieś tam było 

powiedziane, że ostateczne decyzje zostaną podjęte na posiedzeniach Rady w dniu 30 i 31 maja, 

dzisiaj uczestnicząc w tej sesji jak również tutaj z informacji zauważyłam, że Rada Gminy nie 

przeznaczyła ani złotówki na organizację tego koncertu czyli tak właściwie nie wiem jak mam to 

rozumieć ale dla mnie logika mi gdzieś podpowiada, że gmina Zaniemyśl nie jest za organizacją 

tego festiwalu, Pani Wójt, prawda, to jest pierwsze pytanie no, bo jeżeli jesteśmy, no to dajemy, 

no mamy kupić, mamy kupić usługę, jutro ma być podjęta uchwała w Powiecie, nie wiem z jakim 

skutkiem, Zarząd dzisiaj nie wprowadza tej kwoty jako autopoprawki do budżetu, ale znając 

matematykę ten, nie jest mi obca, jest bardzo realne, że być może te pieniądze jak dla mnie, że być 

może te pieniądze się znajdą, w związku z czym drugie moje pytanie, czy zostanie podpisane 

Porozumienie tak jak to było powiedziane o równym współfinansowaniu przez Gminę Zaniemyśl i 

Powiat Średzki tego festiwalu, na każdym spotkaniu było mówione, Pani Wójt tak mówiła, że damy 
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solidarnie po 250 tysięcy, tak więc no jeżeli rozumiem, że zostanie podpisane Porozumienie, w 

którym ta solidarność ponoszonych kosztów będzie, 250 Powiat i 250 Gmina, trzecie moje pytanie, 

czy gmina Zaniemyśl wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie tego koncertu do Marszałka 

Województwa Wielkopolskiego i o jaką kwotę, czwarte moje pytanie, ile kosztuje w ogóle ta 

impreza, jaki jest wkład organizatora w tą imprezę 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, może skupmy się na tym ilość pytań, pytanie 

odpowiedź, bo to można 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, dobrze to już teraz wezmę i przerwę, i poproszę o 

odpowiedzi 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Pani Wójt mówi, że nie odpowie na to pytanie w 

tej chwili 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, jesteśmy w punkcie wolne głosy i wnioski 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, ale ja się zgłaszałam kiedy były pytania Pana tutaj, Państwa 

Radnych o ten festiwal i ja tutaj, Pan Przewodniczący nie zauważył pewnie, a ja też nie dociekałam, 

bo a jaka to jest różnica czy zadaje pytania w punkcie wolne głosy i wnioski albo w jakimś innym 

punkcie kiedy proszę Państwa no idzie o pół miliona publicznych pieniędzy 

 

Radny Michał Marciniak, znaczy ja potwierdzam, że Pani Radna Fertała zgłaszała się faktycznie 

wcześniej, jak była informacja międzysesyjna Pani Wójt 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, zgłaszała się też Pani Monika ale ja powiedziałem, 

że udzielę głosu 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, ale nie, nie wcześniej kiedy Pan, kiedy było o budżecie 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, to nie zauważyłem tego, że  
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Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, proszę Państwa to w tej chwili, Pani Wójt, to nie jest istotne 

kiedy ja się zgłaszam tylko ja się pytam o duże pieniądze, które mają pójść z budżetu gminy na 

imprezę, o której proszę Państwa nie wiemy nic 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, a może potraktujemy to w ten sposób, że prosimy, pewnie my 

wszyscy o aktualne informacje, bo spotykaliśmy się, znaczy może nie specjalnie w tej sprawie ale ta 

omawiana trzykrotnie na Komisji w piątek w Środzie, na w Komisji wspólnej tu w Zaniemyślu, w 

poniedziałek, i w środę na spotkaniu z organizatorem, i w pewnych zakresach na każdym z tych 

spotkań były podawane inne informacje więc może nie odpowiedzi na te konkretne pytanie ale 

aktualny stan sprawy, bo może on jest jeszcze inny niż był przedstawiony na tych trzech 

dotychczasowych spotkaniach 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Szanowni Państwo nie zapadła żadna decyzja w tej sprawie i tak 

jak powiedzieliście Państwa na Komisji jesteście zainteresowani przeprowadzeniem tego festiwalu 

i w tym kierunku szły, idą cały czas moje działania, tak 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, na której Komisji to było przekazane? 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, no na wspólnej Komisji, przepraszam bardzo było też Komisja 

wspólna z Komisją Kultury i Oświaty i naszej Komisji Kultury i Oświaty, i tam również wszyscy, 

którzy byli obecnie wyrazili chęć i zainteresowanie taką imprezą, wszyscy stwierdziliście Państwo, 

że to jest ogromna promocja i ogromne, ogromna szansa dla Gminy i dla Powiatu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, no wszyscy nie, bo nawet jeżeli była taka ogólna konkluzja to nie 

wszyscy 

 

Radny Michała Marciniak, znaczy należy doprecyzować, przepraszam, że wchodzę w słowo, trzeba 

doprecyzować, że powiedzieliśmy, że pod warunkiem, że nam się to zbilansuje, bo Pani mówiła, że 

to będzie biletowane, że będą wpływy, że Gmina Zaniemyśl nie poniesie żadnych kosztów w 

związku z organizowaną imprezą 
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Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, taki był konsensus, dokładnie tak, dokładnie tak, dokładnie tak, 

Szanowni Państwo, że będziemy w stanie udźwignąć ciężar tej inwestycji, tak, inwestycji w 

promocje 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, ale to ja tutaj gdybym mogła prosić o wyjaśnienie takiej 

kwestii czyli generalnie z tego co Pan Radny powiedział gmina Zaniemyśl nie będzie miała żadnych 

kosztów z tej imprezy 

 

Radny Michała Marciniak, no tak nas Pani Wójt zapewniła na ostatniej Komisji, tam wyliczyła, tak, 

że będzie około, szacujemy, że będzie około 6 tysięcy uczestników, bilet 20 złotych, to jest 120 

tysięcy, 60 tysięcy będzie wpływu z gastronomii, to jest około 180 tysięcy, no i że będzie sponsor, 

który zadeklarował, że będzie 100 tysięcy co daje nam łącznie 280 i powiedzieliśmy, większość z 

nas powiedziała, że oczywiście jesteśmy za, pod warunkiem, że nie dołożymy do tego ani złotówki, 

bo nam się to zbilansuje 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, to Panie Radny to ja bym chciała teraz Pani Wójt o 

wiarygodne informacje dotyczące tej imprezy, po pierwsze takie, impreza nie jest już biletowana, 

tak, po drugie, dochód z gastronomii, z punktów gastronomicznych nie wpływa do Gminy, po 

trzecie, czy jest podpisana umowa sponsorska z osobą, która deklarowała 100 tysięcy zł, bo ja 

proszę Państwa, ja nie chcę swoją osobą firmować rzeczy, które są co najmniej podejrzane, proste 

i stąd są moje pytania, ja chcę i mam prawo tego oczekiwać w obliczu przejrzystości i 

transparentności działania samorządu publicznego do wiarygodnych i odpowiedzialnych 

odpowiedzi i teraz powiedzmy sobie tak o reklamie i o promocji Powiatu, reklamie Gminy i o 

promocji Powiatu, było powiedziane, jest to w protokołach Komisji jak również w prasowych 

doniesieniach i to są słowa, które padają z ust Pani Wójt, która mówi, że koncert będzie 

transmitowany na żywo, byliśmy na spotkaniu z organizatorem i koncert nie będzie transmitowany 

na żywo, mówiliśmy o 30 powtórzeniach w telewizji Disco Polo TV, powiedział organizator, że no 

to będą 3 powtórzenia, a mało tego padają stwierdzenia, że podczas koncertu nie będzie żadnych 

banerów Gminy Zaniemyśl, żadnych banerów Powiatu, żadnych filmów i tak dalej, no więc ja mam 

pytanie, za co 

 

Radny Tomasz Grabowski, Pani Radna ja sprostuję, nie mówiliśmy o gminie i samorządzie, tylko nie 

będzie sponsorów uwidocznionych nigdzie, bo nie mogąc być na tego typu imprezie natomiast nie 
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było mowy o tym, że nie będzie Powiatu i nie będzie Gminy, to tutaj jeszcze kwestia 

doprecyzowania 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, oglądałam te koncerty, tam nie było na tych koncertach 

żadnych tych 

 

Radny Tomasz Grabowski, bo być może Gminy nie organizowały, nie partycypowały w kosztach 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, ja mam pytanie, to jaki był koszt, czy ktoś zadał sobie trud, 

żeby sprawdzić jaki to był koszt dla i na co była podpisana umowa z gminą Krynica, bo przecież 

takie koncerty organizuje się z odpowiednim wyprzedzeniem, jeżeli miasto i gmina Krynica 

deklarowały się, że ten koncert zorganizują to na jaką kwotę była podpisana umowa, jeżeli ktoś 

odstępuje od umowy płaci jakieś kary umowne, jestem w ogóle, proszę Państwa ja to tłumaczę w 

ten sposób, przychodzi facet z ulicy, przynosi prezentację i my mamy zapłacić za to pół miliona 

złotych i opowiada nam rzeczy, i te rzeczy są przekazywane Pani Wójt, do opinii publicznej, które w 

ogóle mijają się z prawdą, no proszę Państwa, dla mnie nie w ten sposób wydaje się publiczne 

pieniądze, rachunek jest prosty, ja o gustach nie dyskutuję ale popatrzyłam, w ten, tak się 

zainteresowałam trochę, koncert takich, to nie są wcale te zespoły, które nam się proponuje, to 

wcale nie są zespoły z górnej półki, to są zespoły raczej, które dopiero gdzieś tam wchodzą na 

rynek i tak dalej, i one, i im chodzi o własną promocje, taki zespół na godzinny ponad koncert 

kosztuje w granicach, to zależy jak się wynegocjuje, 10 do 15 tysięcy zł, mamy 12 zespołów, proszę 

Państwa, liczymy po 15 tysięcy złotych za zespół to mamy 180 tysięcy, 180 tysięcy 12 - to 

godzinnego koncertu, bo każdy zespół, nie mówię, bo każdy zespół po co najmniej godzinie, a nam 

się proponuje koncert, koncert dwie i pół godziny za 500 tysięcy zł i przykro mi bardzo, że moje 

pytania przez Panią Wójt są lekceważąco potraktowane, Pani Wójt, bo mówimy, mamy zapłacić, to 

chciałabym wiedzieć za co ma ten Powiat zapłacić i tak jak nie wiedziałam do tej pory tak nie wiem 

nadal nic i dziwi mnie to, że Pani nie chce uczestniczyć w tym, żeby wątpliwe rzeczy powyjaśniać, i 

żeby rzeczywiście jeżeli dojdzie do tego koncertu, żeby te pieniądze były wydawane no przejrzyście 

i transparentnie, Proszę Państwa nie wiem od strony bezpieczeństwa, wniosek jest złożony z tego 

co ja wiem w zakresie wydania decyzji o organizacji imprez masowych na, że przybędzie do 

Zaniemyśla 4000 osób, na bezpłatną imprezę Disco Polową, jeżeli na płatne Bitwy Morskie z jedną 

gwiazdą przyjeżdżało 7,9 i 13 tysięcy osób, to jak my gdzieś tam tutaj bezpieczeństwo, ja na 

przykład chciałbym widzieć umowę użyczenia zaniemyskiego placu do potrzeb tej imprezy, bo tak 
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mi się wydaje, że taka umowa będzie, na tym, a po drugie dlaczego też o to pytam, bo jeżeli po 

partnersku mieliśmy tą imprezę organizować, a takie były deklaracje to partnerzy wspólnie do 

wspólnego worka przyjmują zyski i wspólnie dzielą się kosztami, bo jeżeli no sponsorska imprezy 

jeszcze zostaje, jeszcze 100 tysięcy, prawda powinna być wprowadzona do budżetu, no też nic nie 

ma 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze mogę przerwać? 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, a jak sponsor nie da, dziękuję Panie Przewodniczący za 

zabrania głosu, za udzielenie głosu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy Pani Wójt chciała się odnieść 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, nie chcę wchodzić z Panią w żadną polemikę, tą 

polemikę mieliśmy już na czwartkowej Komisji, nie chciałabym tej 'pyskówki', która była ostatnio, 

nie chcę myślę, że wszystkie informacje zostały przekazane Zarządowi, przynajmniej członkom 

Zarządu i Radnym, myślę, że oni jak Pani jutro na pewno wszystkie informacje Pani uzyska, jeżeli w 

ogóle taki wniosek zostanie podjęty, tak Pani Radna 

 

Radna Powiatowa Małgorzata Fertała, ale Pani Wójt niepotrzebnie próbuje mnie Pani, ja nie wiem 

do czego ta Pani wypowiedź zmierzała, ja mam konkretne pytania, jaki wniosek złożył organizator 

na dotacje pół miliona złotych, bo tak jak powiedziałam w czwartek i uważam, że niczemu nie 

uchyliłam w środę na Komisji byli niektórzy z Państwa ale jest również nagranie i dobrze, że jest, to 

pytałam konkretnie, jaki jest koszt imprezy wyceniony przez organizatora, bo normalnie jak ktoś 

przychodzi o dotacje każdy wniosek dotacyjny jest taki, że planuje imprezę za milion złotych i 

proszę dotujcie ją w 50 procentach, a my tu nie mieliśmy, nie mieliśmy takiej informacji na, w tym, 

w takim wniosku dotacyjnym jest napisane, gwarantuję wam reklamy waszej miejscowości 

poprzez nagranie filmików promocyjnych, no o nich była mowa, to się pytam jak długie te filmiki 

promocyjne, kiedy, tu się Pan organizator wycofał, no to ja mam pytanie, za co my chcemy, na co 

my mamy dać tą dotację i jaki rachunek dostaniemy ewentualnie na rozliczenie tej dotacji, no 

przecież dotacje trzeba rozliczyć, my nie wiemy nawet plus, plus wyżywienie i noclegi, no jest 

różnica, czy my będziemy żywili 200 osób, które będą w tym koncercie brały udział, czy ten koncert 

zostanie obsłużony powiedzmy sobie ekipą 20 osób, no przecież każdy, w każdym wniosku takie 
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rzeczy są, one są przewidywalne, planowane i tak dalej, no się dziwię, że takiej podstawowej 

wiedzy na temat imprezy no nie mamy i niech Pani nie mówi, że Pani to przekazała Zarządowi i 

Radnym, bo nie przekazała Pani tego, bo Radną jestem między innymi ja i mi Pani nie przekazała 

takiej informacji, i Zarządowi też Pani nie przekazała tej informacji, bo dzisiaj się odbył Zarząd i ja 

wiem co było na Zarządzie, wniosek o 250 tysięcy dotacji do Powiatu, no jest napisane znowu, no 

bez żadnych konkretów, że będzie reklama i będzie się działo, ale żeby nie zabierać cennego czasu 

powiem Państwu nie otrzymałam odpowiedzi na pytania moje, jest mi z tego powodu bardzo 

przykro ponieważ no uważam, że tylko i wyłącznie taka wiedza pozwoliłaby uzasadnić ewentualne 

wydatkowanie tych pieniędzy, dziękuję Panie Przewodniczący 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, dziękuję za zabranie głosu, czy są 

jeszcze pytania, głosy i wnioski, proszę Radny Tomasz Grabowski, przepraszam Tomek się zgłaszał, 

a Kasia jest pierwsza, proszę bardzo 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, ja tylko krótko do tego co było powiedziane 

przed chwilą jeżeli Pani Wójt uważa, że, twierdzi, że Zarządowi i Radnym Powiatowym zostały 

przekazane informacje wystarczające do podjęcia decyzji to znaczy, że zostało im powiedziane 

więcej niż nam, bo według mnie my nie otrzymaliśmy informacji wystarczających do tego, aby 

podjąć decyzję gdyby taka decyzja była od nas wymagana więc może i dobrze, że nikt nie 

proponował dzisiaj żadnych zmian w budżecie, w tym zakresie, bo uważam, że nie wiemy 

wystarczająco dużo ani o zakresie promocji, ani o zabezpieczeniu tej imprezy jaka by się miała 

odbyć tutaj na tym terenie, a jednocześnie dziwię się, że nie przekazując tych informacji i nie 

domagając się właśnie jakiegoś wiążącego stanowiska Rady bierze Pani Wójt na siebie całą tą 

odpowiedzialność 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Szanowni Państwo na razie tylko gdybamy tak, tak, nie ma, nie 

ma jeszcze tutaj mowy o konkretach, znaczy o konkretach już możemy rozmawiać, tak, ale powiem 

tak, pewne części są objęte jakąś tutaj poufnością, to co można było przedstawić, zresztą wszystkie 

informacje, które posiadam ja posiadają również członkowie Zarządu i przynajmniej część 

członków Zarządu więc myślę, że jeżeli Państwo, jeżeli Pani Radna będzie chciała na pewno się 

dowie, jeżeli będzie Państwa, jeżeli będzie Państwa tutaj zaangażowanie wymagane to 

bezwzględnie i szybko to przedstawię, na razie, na razie jesteśmy tylko w sferze domniemywania, 

gdybań i mówienia o tym co by było gdyby 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę Radny Tomasz Grabowski 

 

Radny Tomasz Grabowski, bardzo dziękuję, ja też się odniosę tylko do tego co słyszeliśmy na 

Komisji, bo całkowicie się zmieniła w tej chwili sytuacja, mieliśmy przekazane, że to nawet nie 

kwestia tego czy Gmina poniesie jakiekolwiek koszty czy nie poniesie jakikolwiek kosztów jakie one 

będą, dostaliśmy informacje, że będzie biletowane, po Komisji środowej wiemy, że nie będzie 

biletowane, po Komisji środowej również wiemy, że nie będzie żadnej transmisji online, co też było 

zapowiedziane, natomiast jedna rzecz wybrzmiała właśnie ze strony Pani Radnej Powiatu, że jeżeli 

faktycznie chcieliby wejść takie Porozumienie z nami, udzielić nam dotacji, to będą również liczyli 

na to, że jeżeli kiedykolwiek wpłyną do Gminy czy to od sponsorów, czy nie wiem z czegokolwiek 

innego to będą też podzielone na pół, czyli to całkowicie zmienia percepcję patrzenia na koszty 

związane z Gminą, jeżeli byśmy założyli, że mieliśmy sponsora, który chciał nam dać te 100 tysięcy 

zł to nie będzie dla nas tylko dla nas będzie 50 dla Powiatu 50, że jakiekolwiek inne wpływy by były 

z tej imprezy to też by były dzielone na pół, czyli to się już zupełnie nie spina w tej sytuacji właśnie 

gdzie zakładaliśmy, że Gmina nie poniesie prawie żadnych kosztów 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, na dzień dzisiejszy jest wniosek tak jak mówiliśmy tutaj, do 

Zarządu o dofinansowanie w kwocie 250 tysięcy zł, pozostałą kwotę powinniśmy my zgromadzić, 

tak 

 

Radny Tomasz Grabowski, tak Pani Wójt natomiast środowa Komisja też jakby uświadomiła nam, 

że Powiat liczy na pełną tak naprawdę, pełne partnerstwo zarówno w kosztach jak i w zyskach czy 

w korzyściach związanych z tym, że pieniądze będą i to chyba nie pamiętam jak Przewodniczący się 

nazywa, Kasprzak, Kasprzak dokładnie tak, też to wyartykułował tak, że jeżeli cokolwiek będzie 

wpływało od sponsorów czy gdziekolwiek indziej to oni liczą na to, że to też będzie rozliczone z 

Powiatem, myślę, że to na pewno należy zostawić, takie decyzje Radnym, tak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Państwu jeżeli nie ma więcej głosów w 

dyskusji, chwileczkę jeszcze widzę coś, jest jeszcze Radna Katarzyna Gomułkiewicz, tak 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję teraz już krótko tylko chciałam podziękować 

wszystkim za podjęcie tej uchwały w sprawie pomocy obywatelom Ukrainie i już nie patrząc na to, 
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że ona weszła w życie z mocą obowiązująca od 24 lutego ale tylko wyłącznie na przyszłość, ja mam 

nadzieję, że z tej pomocy ewentualnej Gminy w miarę potrzeb będą mogli korzystać nie tylko 

mieszkańcy schroniska, którzy tutaj są na podstawie decyzji Starosty, decyzji wojewody i ze 

skierowania Starosty, którzy wiemy są dobrze a nawet bardzo dobrze zaopiekowani przez Gminę 

ale wszyscy ci uciekinierzy wojenni, którzy znaleźli się na terenie naszej Gminy i ostatnio 

najczęściej myślę o tych, którzy są zakwaterowani w ośrodkach wypoczynkowych, których na 

terenie naszej Gminy nie brakuje i na szczęście tam zostali przyjęci niemniej jednak te ośrodki 

zaraz za chwilę zaczną wracać do normalnego trybu pracy ponieważ zbliża się sezon letni może się 

zdarzyć tak, że to osoby po prostu zostaną tam wykwaterowane i będzie im trudno znaleźć nowe 

lokum mam nadzieję, że będą mogli korzystać w tym zakresie z pomocy Gminy, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak jeżeli chodzi o uchodźców nasze schronisko jest 

otwarte dla nich w tej chwili to mogę z pełną tutaj odpowiedzialnością powiedzieć, że coraz więcej 

osób wraca na Ukrainę, przynajmniej z naszego schroniska, w tej chwili mamy 36 osób czyli mamy 

9 osób, które możemy, możemy zaopiekować w każdej chwili i ta pomoc będzie udzielana 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, może byłoby dobrze, gdyby taka informacja dotarła właśnie do 

tych ośrodków wypoczynkowych, które no jak wiem właśnie już myślą o działalności komercyjnej,  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, że ostatnio zostało 11 osób z jednego z ośrodka 

przyjętych tak, że mieszkańcy naprawdę są poinformowani o tym, że mamy wolne miejsca i w 

każdej chwili można z nich skorzystać 

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, braku głosów w dyskusji zamykam 44 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję 

Państwu za udział i do zobaczenia, do widzenia  

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Jerzy Grześkowiak  
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Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


